
PROTOKÓŁ NR XXXVII/2009PROTOKÓŁ NR XXXVII/2009
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzyniez sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 17 grudnia 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiegoodbytej 17 grudnia 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzyniew Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 163030  a zakończyło o godz. 20 a zakończyło o godz. 20 1010

Nieobecni radni: Nieobecni radni: Kwiatkowska Halina, Wolski Krzysztof, Mielcarek TomaszKwiatkowska Halina, Wolski Krzysztof, Mielcarek Tomasz

Przewodnicząca  Rady MiejskiejPrzewodnicząca  Rady Miejskiej –  otwieram XXXVII  sesję  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie. –  otwieram XXXVII  sesję  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie.  
Proszę o wyciszenie telefonów komórkowych. Witam wszystkich przybyłych szczególnie wysokąProszę o wyciszenie telefonów komórkowych. Witam wszystkich przybyłych szczególnie wysoką  
radę.  Witam również  Pana Krzysztofa  Fidosza  Kierownika  sekcji  gospodarowania  zasobem iradę.  Witam również  Pana Krzysztofa  Fidosza  Kierownika  sekcji  gospodarowania  zasobem i  
nadzoru właścicielskiego z Agencji  Nieruchomości  Rolnej  oddział  terenowy w Szczecinie.  Nanadzoru właścicielskiego z Agencji  Nieruchomości  Rolnej  oddział  terenowy w Szczecinie.  Na  
podstawie listy obecności stwierdzam quorum, obrady są prawomocne. Przechodzimy do sprawpodstawie listy obecności stwierdzam quorum, obrady są prawomocne. Przechodzimy do spraw  
regulaminowych. Przedstawienie porządku sesji, bardzo proszę Pani Burmistrz regulaminowych. Przedstawienie porządku sesji, bardzo proszę Pani Burmistrz 
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi   
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).

Pani  BurmistrzPani  Burmistrz –  Pani  Przewodnicząca  Wysoka  Rado  chciałam  dzisiaj  do  porządku  sesji –  Pani  Przewodnicząca  Wysoka  Rado  chciałam  dzisiaj  do  porządku  sesji  
wprowadzić trzy uchwały dodatkowe to jest druk nr dwa o zmianach w budżecie, następnie drugawprowadzić trzy uchwały dodatkowe to jest druk nr dwa o zmianach w budżecie, następnie druga  
uchwała  to  jest  o  R-XXI  zmiana  członków  i  trzecia  uchwała  o  poręczeniu  dla  spółdzielniuchwała  to  jest  o  R-XXI  zmiana  członków  i  trzecia  uchwała  o  poręczeniu  dla  spółdzielni  
socjalnej.  Prosiłabym Pani  Przewodnicząca  tą  uchwałę o spółdzielni  socjalnej  umieścić  tak wsocjalnej.  Prosiłabym Pani  Przewodnicząca  tą  uchwałę o spółdzielni  socjalnej  umieścić  tak w  
miarę na początku z uwagi, że Panie mają obowiązki w domu.miarę na początku z uwagi, że Panie mają obowiązki w domu.

Przewodnicząca  Rady MiejskiejPrzewodnicząca  Rady Miejskiej –  kto z  Państwa radnych ma jakieś  wnioski  do  porządku – kto z  Państwa radnych ma jakieś  wnioski  do  porządku  
obrad? Bardzo proszę radny Kalicińskiobrad? Bardzo proszę radny Kaliciński

Radny KalicińskiRadny Kaliciński – ja bym prosił, aby ten projekt uchwały o tym poręczeniu dla spółdzielni dać – ja bym prosił, aby ten projekt uchwały o tym poręczeniu dla spółdzielni dać  
na początekna początek

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  Pani  Burmistrz  już  to  wniosła.  Kto  jeszcze  z  Państwa –  Pani  Burmistrz  już  to  wniosła.  Kto  jeszcze  z  Państwa  
radnych ma jakieś wnioski? Nie widzę, kto jest za przyjęciem do porządku obrad poprawionegoradnych ma jakieś wnioski? Nie widzę, kto jest za przyjęciem do porządku obrad poprawionego  
druku nr 2, uchwały w sprawie poręczenia dla spółdzielni oraz przyjęcia zmian statutu celowegodruku nr 2, uchwały w sprawie poręczenia dla spółdzielni oraz przyjęcia zmian statutu celowego  
związku gmin R-XXI, kto jest za proszę o podniesienie rękizwiązku gmin R-XXI, kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 11Za - 11
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1Wstrzymało się - 1
Wniosek został przyjętyWniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za przyjęciem porządku gdzie w punkcie 1 w części – kto jest za przyjęciem porządku gdzie w punkcie 1 w części  
podjęcie  uchwał  znajdzie  się  projekt  w  sprawie  poręczenia  w  podpunkcie  drugim  punktupodjęcie  uchwał  znajdzie  się  projekt  w  sprawie  poręczenia  w  podpunkcie  drugim  punktu  
drugiego  druk  w sprawie  związku  gmin  R-XXI i  kolejno  będzie  uchwała  w sprawie  zmianydrugiego  druk  w sprawie  związku  gmin  R-XXI i  kolejno  będzie  uchwała  w sprawie  zmiany  
budżetu i będzie to druk nr 2 poprawiony. Kto jest za proszę o podniesienie ręki budżetu i będzie to druk nr 2 poprawiony. Kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 11Za - 11
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1Wstrzymało się - 1
Porządek został przyjętyPorządek został przyjęty

Porządek sesji zwołanej na dzień 17 grudnia 2009 rokuPorządek sesji zwołanej na dzień 17 grudnia 2009 roku
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I.I. Sprawy regulaminowe: Sprawy regulaminowe: 
a)a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorumotwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b)b) przedstawienie porządku sesjiprzedstawienie porządku sesji
c)c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XXXV/2009 z dnia 22.10.2009 r. oraz XXXVI/2009 zprzyjęcie protokołu z posiedzenia XXXV/2009 z dnia 22.10.2009 r. oraz XXXVI/2009 z  

dnia 26.11.2009 r. dnia 26.11.2009 r. 
II.II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnychInterpelacje, wnioski i zapytania radnych

III.III. Informacje :Informacje :
1) Sprawozdanie z realizacji „Planu Gospodarki Odpadami” dla Celowego Związku Gmin R-Sprawozdanie z realizacji „Planu Gospodarki Odpadami” dla Celowego Związku Gmin R-

XXI z siedzibą w Nowogardzie na lata 2004-2015 dotyczącego Gminy Węgorzyno – XXI z siedzibą w Nowogardzie na lata 2004-2015 dotyczącego Gminy Węgorzyno – druk nrdruk nr  
11

2)2) Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)
IV.IV. Podjęcie uchwał w sprawie:Podjęcie uchwał w sprawie:

1)1) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXVI/264/2008 z dnia 30 grudnia 2008 rokuw sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXVI/264/2008 z dnia 30 grudnia 2008 roku  
w sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na 2009 rokw sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na 2009 rok

2)2) w  sprawie  przyjęcia  zmian  statutu  Celowego  Związku  Gmin  R-XXI  z  siedzibą  ww  sprawie  przyjęcia  zmian  statutu  Celowego  Związku  Gmin  R-XXI  z  siedzibą  w  
NowogardzieNowogardzie

3) zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009 zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009 – druk nr 2– druk nr 2
4) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009 – zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009 – druk nr 3druk nr 3
5) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  przetargu  ustnego  ograniczonego  nieruchomościwyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  przetargu  ustnego  ograniczonego  nieruchomości  

oznaczonych numerami 82/1 i 82/2 położonych w obrębie ewidencyjnym Połchowo (m.oznaczonych numerami 82/1 i 82/2 położonych w obrębie ewidencyjnym Połchowo (m.  
Runowo Pom.), Gmina Węgorzyno – Runowo Pom.), Gmina Węgorzyno – druk nr 4druk nr 4

6) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomościwyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości  
oznaczonej  numerem 1/21  położonej  w  obrębie  ewidencyjnym  Połchowo  (m.  Runowooznaczonej  numerem 1/21  położonej  w  obrębie  ewidencyjnym  Połchowo  (m.  Runowo  
Pomorskie), Gmina WęgorzynoPomorskie), Gmina Węgorzyno – druk nr 5 – druk nr 5

7) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  bezprzetargowym  udziału  do  ¾  części  wwyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  bezprzetargowym  udziału  do  ¾  części  w  
nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 165 położonej w obrębienieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 165 położonej w obrębie  
PołchowoPołchowo – druk nr 6 – druk nr 6

V.V. Pierwsze czytanie projektu budżetu Gminy Węgorzyno na 2010 rokPierwsze czytanie projektu budżetu Gminy Węgorzyno na 2010 rok
VI.VI. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  naOdpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na  

poprzednich sesjachpoprzednich sesjach
VII.VII. Informacje  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podjętych  w  okresieInformacje  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podjętych  w  okresie  

międzysesyjnymmiędzysesyjnym
VIII.VIII. Wolne wnioski i komunikatyWolne wnioski i komunikaty

Zakończenie obrad  Zakończenie obrad  

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – przyjęcie protokołów z sesji XXXV i XXXVI protokoły są – przyjęcie protokołów z sesji XXXV i XXXVI protokoły są  
dostępne są dostępne na stronach internetowych oraz w Biurze Rady Miejskiej.  Czy są jakieśdostępne są dostępne na stronach internetowych oraz w Biurze Rady Miejskiej.  Czy są jakieś  
wnioski do tych protokołów? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem tych dwóch posiedzeń, którewnioski do tych protokołów? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem tych dwóch posiedzeń, które  
wcześniej wymieniłam. Kto jest za proszę o podniesienie rękiwcześniej wymieniłam. Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 10Za - 10
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się – 2Wstrzymało się – 2
Wniosek został przyjętyWniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – wyczerpaliśmy punkt pierwszy Pani Burmistrz uroczystą – wyczerpaliśmy punkt pierwszy Pani Burmistrz uroczystą  
tutaj jakąś sprawę wiec bardzo proszę.tutaj jakąś sprawę wiec bardzo proszę.

Pani BurmistrzPani Burmistrz – wręczyła dla Pana Poniewskiego podziękowanie, które odebrał Pan Krzysztof Fidosz.  – wręczyła dla Pana Poniewskiego podziękowanie, które odebrał Pan Krzysztof Fidosz. 
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Po krótkiej przemowie Pani Burmistrz głos zabrał Pan Krzysztof Fidosz, który podziękował w imieniu PanaPo krótkiej przemowie Pani Burmistrz głos zabrał Pan Krzysztof Fidosz, który podziękował w imieniu Pana   
Poniewskiego za podziękowanie.Poniewskiego za podziękowanie.

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Przewodnicząca wręczyła podziękowanie mieszkańcom Ginawy –Pani Przewodnicząca wręczyła podziękowanie mieszkańcom Ginawy   
oraz Panu Janu Mazuro za wkład włożony w odbudowę kościoła w Ginawieoraz Panu Janu Mazuro za wkład włożony w odbudowę kościoła w Ginawie..

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  a  teraz  przechodzimy  do punktu  interpelacje  wnioski  i –  a  teraz  przechodzimy  do punktu  interpelacje  wnioski  i  
zapytania radnych. Bardzo proszę, kto z Państwa radnych? Radny Kłosiński proszęzapytania radnych. Bardzo proszę, kto z Państwa radnych? Radny Kłosiński proszę

Radny Kłosiński  Radny Kłosiński  – ja  mam zapytanie  do Pani Burmistrz w kierunku drogi łączącej  Przytoń– ja  mam zapytanie  do Pani Burmistrz w kierunku drogi łączącej  Przytoń  
Brzeźniak  z  Wiewieckiem  to  jest  ta  droga  nieszczęsna,  która  była  przeprowadzana  przezBrzeźniak  z  Wiewieckiem  to  jest  ta  droga  nieszczęsna,  która  była  przeprowadzana  przez  
Nadleśnictwo Pani Burmistrz mnie zapewniała i  nasz Wiceprzewodniczący też dyskutował zeNadleśnictwo Pani Burmistrz mnie zapewniała i  nasz Wiceprzewodniczący też dyskutował ze  
mną,  że  ta  drogą  będzie  łącząca  las  droga  łącząca  z  Przytonia  do  Brzeźniaka  przez  las  domną,  że  ta  drogą  będzie  łącząca  las  droga  łącząca  z  Przytonia  do  Brzeźniaka  przez  las  do  
Wiewiecka do stacji ja się przejechałem tam ostatnio i proszę Państwa ta droga nie jest łączącaWiewiecka do stacji ja się przejechałem tam ostatnio i proszę Państwa ta droga nie jest łącząca  
jedna z drugą. Pani Burmistrz mnie zapewniała, że będziemy mieli przejazd do Wiewiecka a tajedna z drugą. Pani Burmistrz mnie zapewniała, że będziemy mieli przejazd do Wiewiecka a ta  
droga kończy się na wysokości wysokiego napięcia i jest amen i ja się chciałem zapytać czy todroga kończy się na wysokości wysokiego napięcia i jest amen i ja się chciałem zapytać czy to  
było  w  projekcie  zamyślone  czy  tylko  do  tego  wysokiego  napięcia  miało  być  zrobione  czybyło  w  projekcie  zamyślone  czy  tylko  do  tego  wysokiego  napięcia  miało  być  zrobione  czy  
Nadleśnictwo zrobiło dotąd, dokąd miało pieniądze?Nadleśnictwo zrobiło dotąd, dokąd miało pieniądze?

Radny KalicińskiRadny Kaliciński – ja chciałem powtórzyć interpelacje z ostatniej sesji chodzi o Runowo przy – ja chciałem powtórzyć interpelacje z ostatniej sesji chodzi o Runowo przy  
ulicy  Kolejowej  przy  samym sklepie  jest  zatkana kanalizacja  burzowa i  był  Pan z  komunalikulicy  Kolejowej  przy  samym sklepie  jest  zatkana kanalizacja  burzowa i  był  Pan z  komunalik  
zobaczył to i się skończyło.zobaczył to i się skończyło.

Radny  MazuroRadny  Mazuro –  odnośnie  przystanku  autobusowego  przy  drodze  krajowej  po  wszystkich –  odnośnie  przystanku  autobusowego  przy  drodze  krajowej  po  wszystkich  
wydążeniach z tym przystankiem jego praktycznie nie ma i jakie zamierzenia  i  jakie działaniawydążeniach z tym przystankiem jego praktycznie nie ma i jakie zamierzenia  i  jakie działania  
będzie Pani czynić żeby ten przystanek był czy na zimę czy może na wiosnę będzie Pani czynić żeby ten przystanek był czy na zimę czy może na wiosnę 

Radna KamińskaRadna Kamińska – ja mam prośbę żeby w Runowie jak wróci strażnik, bo wiem, że go nie ma w – ja mam prośbę żeby w Runowie jak wróci strażnik, bo wiem, że go nie ma w  
Runowie  Pomorskim  sprawdzić  czy  wszyscy  mają  swoje  kosze,  bo  zaczyna  się  problemRunowie  Pomorskim  sprawdzić  czy  wszyscy  mają  swoje  kosze,  bo  zaczyna  się  problem  
podrzutek zaczynają rzucać do koszy wspólnych. Wspólnoty się pozawiązywały a tu się okazuje,podrzutek zaczynają rzucać do koszy wspólnych. Wspólnoty się pozawiązywały a tu się okazuje,  
że trzeba wywozić więcej niż powinni, więc bardzo proszę przez strażnik sprawdzić takie rzeczyże trzeba wywozić więcej niż powinni, więc bardzo proszę przez strażnik sprawdzić takie rzeczy

Radny  KłosińskiRadny  Kłosiński –  ja  Pani  Przewodnicząca  bardzo  przepraszam,  ale  tutaj  kolega  radny  mi –  ja  Pani  Przewodnicząca  bardzo  przepraszam,  ale  tutaj  kolega  radny  mi  
podpowiadał ja już byłem tam na górze i nie wiem czy ten przystanek w Węgorzynku Nowym bopodpowiadał ja już byłem tam na górze i nie wiem czy ten przystanek w Węgorzynku Nowym bo  
tam są dzieci i oni stoją na żywym polu bez zadaszenia bez niczego.tam są dzieci i oni stoją na żywym polu bez zadaszenia bez niczego.

Radny HlibRadny Hlib – chciałbym się dopytać o interpelację, która tez była składana kilka miesięcy temu – chciałbym się dopytać o interpelację, która tez była składana kilka miesięcy temu  
mamy koniec roku i zazwyczaj takie rzeczy się robi od pierwszego stycznia  a mianowicie  jakmamy koniec roku i zazwyczaj takie rzeczy się robi od pierwszego stycznia  a mianowicie  jak  
wygląda temat plaży w Mieszewie, która należy do Nadleśnictwa czy to będzie sfinalizowane wwygląda temat plaży w Mieszewie, która należy do Nadleśnictwa czy to będzie sfinalizowane w  
tym roku czy po raz kolejny wakacje z plażą Nadleśnictwa tym roku czy po raz kolejny wakacje z plażą Nadleśnictwa 

Radny CierpiszRadny Cierpisz – ja bym chciał poruszyć taką sprawę tak zwanej zabudowy rekreacyjnej na przy – ja bym chciał poruszyć taką sprawę tak zwanej zabudowy rekreacyjnej na przy  
jeziorze Woświn. Proszę Państwa Oświn po drugiej stronie rozbudowuje się co nie miara a wjeziorze Woświn. Proszę Państwa Oświn po drugiej stronie rozbudowuje się co nie miara a w  
Trzebawiu czy w Cieszynie z tego co wiem na dzień dzisiejszy to nie można postawić żadnegoTrzebawiu czy w Cieszynie z tego co wiem na dzień dzisiejszy to nie można postawić żadnego  
domku rekreacyjnego,  letniskowego a z tego wiem, że Ochrona Środowiska  ze Szczecina niedomku rekreacyjnego,  letniskowego a z tego wiem, że Ochrona Środowiska  ze Szczecina nie  
wyrażą zgody bo Cieszyno jako jezioro ma być tą całkowitą ciszą jeśli jakiś domek to gospodarczywyrażą zgody bo Cieszyno jako jezioro ma być tą całkowitą ciszą jeśli jakiś domek to gospodarczy  
ale to się wiąże tez i z jakimś szambem i kategorycznie nie może powstać żadne szambo także naale to się wiąże tez i z jakimś szambem i kategorycznie nie może powstać żadne szambo także na  
dziko będzie to dozwolone jeśli będzie ktoś chciał wybudować sobie oczyszczalnie czy szambodziko będzie to dozwolone jeśli będzie ktoś chciał wybudować sobie oczyszczalnie czy szambo  
pełne zamknięte  to  nie  ma możliwości.  Jeszcze  jedno mam pytanie,  bo  z  tego,  co  wiem topełne zamknięte  to  nie  ma możliwości.  Jeszcze  jedno mam pytanie,  bo  z  tego,  co  wiem to  
utrudnia  nam Iński  Park,  ale  to  się  chyba  tak  nie  nazywa,  ale  nie  pamiętam  ja  już  się  takutrudnia  nam Iński  Park,  ale  to  się  chyba  tak  nie  nazywa,  ale  nie  pamiętam  ja  już  się  tak  
zastanawiam czy rzeczywiście jest cel w tym być, bo na Ińsku było można wszystko jest a my jakozastanawiam czy rzeczywiście jest cel w tym być, bo na Ińsku było można wszystko jest a my jako  
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gmina  już  byśmy  czerpali  podatki  większe  jako  z  domków  rekreacyjnych  i   w  skali  gminygmina  już  byśmy  czerpali  podatki  większe  jako  z  domków  rekreacyjnych  i   w  skali  gminy  
przyniosło  to  by  spore  efekty  czy  to  będzie  możliwe  aby  turysta  przyjechał  i  załatwił  to  wprzyniosło  to  by  spore  efekty  czy  to  będzie  możliwe  aby  turysta  przyjechał  i  załatwił  to  w  
Urzędzie Urzędzie 

Sołtys KorczSołtys Korcz – ja już Pani Burmistrz raz mówiłem chodzi o tą nieszczęsną sól na drogach on nie – ja już Pani Burmistrz raz mówiłem chodzi o tą nieszczęsną sól na drogach on nie  
przynosi żadnego użytku a wręcz przeciwnie same szkody ja przywiozę podpisy mieszkańców, boprzynosi żadnego użytku a wręcz przeciwnie same szkody ja przywiozę podpisy mieszkańców, bo  
po prostu mieszkańcy nie życzą sobie tego, bo niszczy to obuwie, samochody, ogrodzenia, iglakipo prostu mieszkańcy nie życzą sobie tego, bo niszczy to obuwie, samochody, ogrodzenia, iglaki  
już ludziom usychają, bo jak jedzie samochodem to sypie wszędzie i ja po prostu takie pismojuż ludziom usychają, bo jak jedzie samochodem to sypie wszędzie i ja po prostu takie pismo  
złożymy z podpisami, bo po prostu nie życzymy sobie soli złożymy z podpisami, bo po prostu nie życzymy sobie soli 

Sołtys WierzchowskaSołtys Wierzchowska – ja bym prosiła, bo zima się zaczęła żeby u nas na tej góreczce jakąś – ja bym prosiła, bo zima się zaczęła żeby u nas na tej góreczce jakąś   
kupkę piasku, chociaż zwalić, bo nieraz problemy są z podjazdem i chodzi to żeby zabezpieczyć kupkę piasku, chociaż zwalić, bo nieraz problemy są z podjazdem i chodzi to żeby zabezpieczyć 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja również chciałabym złożyć interpelację Pani Burmistrz – ja również chciałabym złożyć interpelację Pani Burmistrz  
chciałabym  dostać  odpowiedź  na  piśmie  w  sprawie  postawienia,  konteneru,  który  jestchciałabym  dostać  odpowiedź  na  piśmie  w  sprawie  postawienia,  konteneru,  który  jest  
adoptowany na budynek na ulicy Jagiellońskiej, który jest tuż za barem Wodnik a interesuje mnieadoptowany na budynek na ulicy Jagiellońskiej, który jest tuż za barem Wodnik a interesuje mnie  
szczególnie to, kto jest właścicielem gruntu, bo Pani Burmistrz wcześniej wspominała, że jest toszczególnie to, kto jest właścicielem gruntu, bo Pani Burmistrz wcześniej wspominała, że jest to  
dzierżawa  i  kto  wyraził  zgodę  na  dzierżawę,  na  jakich  zasadach,  jaka  procedurą,  bo  jak  jestdzierżawa  i  kto  wyraził  zgodę  na  dzierżawę,  na  jakich  zasadach,  jaka  procedurą,  bo  jak  jest   
postawiony taki budyneczek już to tak nazwę to na pewno nie na rok i  nie  na, dwa więc topostawiony taki budyneczek już to tak nazwę to na pewno nie na rok i  nie  na, dwa więc to  
musiałoby być w przetargu, czy musiałby być wyrażona zgoda Rady na wydzierżawienie takiegomusiałoby być w przetargu, czy musiałby być wyrażona zgoda Rady na wydzierżawienie takiego  
typu  mnie  interesują  ponieważ  jest  dużo  pytań  od  mieszkańców  i  nie  wiem  jak  udzielaćtypu  mnie  interesują  ponieważ  jest  dużo  pytań  od  mieszkańców  i  nie  wiem  jak  udzielać  
informacji. Dziękuję, jeśli nie ma inny wniosków i zapytań przechodzimy do punktu informacje.informacji. Dziękuję, jeśli nie ma inny wniosków i zapytań przechodzimy do punktu informacje.  
Pierwsza informacja jest to sprawozdanie z planu odpadami gospodarki dla Celowego ZwiązkuPierwsza informacja jest to sprawozdanie z planu odpadami gospodarki dla Celowego Związku  
Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie na lata 2004- 2015 dotyczącego Gminy Węgorzyno aGmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie na lata 2004- 2015 dotyczącego Gminy Węgorzyno a  
sprawozdanie  mamy  na  druku  nr  1  a  do  nas  doszedł  prezes  przedstawiciel  stowarzyszeniasprawozdanie  mamy  na  druku  nr  1  a  do  nas  doszedł  prezes  przedstawiciel  stowarzyszenia  
Związku Gmin R-XXI bardzo proszę jeśli Pan by chciał dopowiedzieć do tego sprawozdania toZwiązku Gmin R-XXI bardzo proszę jeśli Pan by chciał dopowiedzieć do tego sprawozdania to  
proszę bardzo a radni mogą również pytać proszę bardzo a radni mogą również pytać 

Pan Robert WawrzyniakPan Robert Wawrzyniak – dziękuję i ja tak, jeżeli chodzi o sól to ja byłbym jednak, za bo z – dziękuję i ja tak, jeżeli chodzi o sól to ja byłbym jednak, za bo z  
Nowogardu trasę pokonuję około 40 – 45 minut a dzisiaj mi zabrała, 1: 15 ale to tylko taka małaNowogardu trasę pokonuję około 40 – 45 minut a dzisiaj mi zabrała, 1: 15 ale to tylko taka mała  
dygresja drodzy Państwo, jeżeli chodzi o sprawozdanie dotyczące Gminy Węgorzyno to tutaj wdygresja drodzy Państwo, jeżeli chodzi o sprawozdanie dotyczące Gminy Węgorzyno to tutaj w  
tym okresie nie wiele będę mógł określić ze względu na to, że gmina realizuje plan gospodarkitym okresie nie wiele będę mógł określić ze względu na to, że gmina realizuje plan gospodarki  
odpadami uchwalony przez Związek i dla związku to jednak gmina realizuje swoją gospodarkęodpadami uchwalony przez Związek i dla związku to jednak gmina realizuje swoją gospodarkę  
samodzielnie ma swoje składowisko, które związkowi nie przekazała w związku z tym my niesamodzielnie ma swoje składowisko, które związkowi nie przekazała w związku z tym my nie  
posiadamy żadnych informacji sprawie działalności jest to zadanie własne gminy. Ja tylko mogęposiadamy żadnych informacji sprawie działalności jest to zadanie własne gminy. Ja tylko mogę  
powiedzieć ogólnie o związku o sytuacji, w jakiej jesteśmy w tej chwili i tą wiedzą chciałbym się zpowiedzieć ogólnie o związku o sytuacji, w jakiej jesteśmy w tej chwili i tą wiedzą chciałbym się z  
Państwem podzielić,  choć widzę, że w tej informacji są bardzo aktualne dane, jeżeli  chodzi oPaństwem podzielić,  choć widzę, że w tej informacji są bardzo aktualne dane, jeżeli  chodzi o  
sytuację gminy Węgorzyno to jesteście dobrze poinformowani. Jeżeli chodzi o związek to jak tosytuację gminy Węgorzyno to jesteście dobrze poinformowani. Jeżeli chodzi o związek to jak to  
się  mówi  ma  się  dobrze  mamy  złożony  wniosek  do  Narodowego  Ochrony  Środowiska  isię  mówi  ma  się  dobrze  mamy  złożony  wniosek  do  Narodowego  Ochrony  Środowiska  i  
Gospodarki Wodnej na budowie całego zakładu, zakład ma kosztować około 110 mln Gospodarki Wodnej na budowie całego zakładu, zakład ma kosztować około 110 mln 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – proszę o spokój, ja przywołuje Pana do porządku. Panie – proszę o spokój, ja przywołuje Pana do porządku. Panie  
Januszko ja proszę o spokój będzie czas na pytania. Ogłaszam 5 minutową przerwęJanuszko ja proszę o spokój będzie czas na pytania. Ogłaszam 5 minutową przerwę

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – już po przerwie wracamy do kontynuacji przez Pana Prezesa – już po przerwie wracamy do kontynuacji przez Pana Prezesa  
Związku R-XXI Związku R-XXI 

Pan  Robert  WawrzyniakPan  Robert  Wawrzyniak –  Szanowni  Państwo  tak  jak  powiedziałem  związek  ma  złożony –  Szanowni  Państwo  tak  jak  powiedziałem  związek  ma  złożony  
wniosek na budowę zakładu w Słajsinie w Gminie Nowogard. Studium wykonalności obejmujewniosek na budowę zakładu w Słajsinie w Gminie Nowogard. Studium wykonalności obejmuje  
około 110 mln brutto złożyliśmy wniosek do Funduszu Narodowego 27 lutego minęło już 10około 110 mln brutto złożyliśmy wniosek do Funduszu Narodowego 27 lutego minęło już 10  
miesięcy  odkąd  nasz  wniosek  jest  badany  przeszliśmy  już  oceny  formalno  prawnych  imiesięcy  odkąd  nasz  wniosek  jest  badany  przeszliśmy  już  oceny  formalno  prawnych  i  
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merytoryczno  prawnej  pierwszego  stopnia.  Może  jeszcze  przed  świętami  będziemy  mielimerytoryczno  prawnej  pierwszego  stopnia.  Może  jeszcze  przed  świętami  będziemy  mieli  
informacje,  że  dotacja  zostanie  przyznana  może  najdalej  do  końca  roku.  Oczekujemy  zinformacje,  że  dotacja  zostanie  przyznana  może  najdalej  do  końca  roku.  Oczekujemy  z  
utęsknieniem przeglądam codziennie internet Narodowego Ministerstwa Środowiska, aby znaleźćutęsknieniem przeglądam codziennie internet Narodowego Ministerstwa Środowiska, aby znaleźć  
informację jeszcze nie ma, ale jak to się mówi ptaszki ćwierkają, że jest dobrze i szykujemy się, żeinformację jeszcze nie ma, ale jak to się mówi ptaszki ćwierkają, że jest dobrze i szykujemy się, że  
w przyszłym roku budowa zakładu ruszy oczywiście czekają nas jeszcze przetargi wcześniej pow przyszłym roku budowa zakładu ruszy oczywiście czekają nas jeszcze przetargi wcześniej po  
tym stopniu drugim będziemy się mogli starać o kredyt na pozostałą część, bo oczywiście 100%tym stopniu drugim będziemy się mogli starać o kredyt na pozostałą część, bo oczywiście 100%  
nie dostaniemy dofinansowania nawet takiej możliwości nie ma. Kredyt z Narodowego Funduszunie dostaniemy dofinansowania nawet takiej możliwości nie ma. Kredyt z Narodowego Funduszu  
to już nie będzie dotacja tylko kredyt i przetargi budowlane tutaj większy problem, bo i może sięto już nie będzie dotacja tylko kredyt i przetargi budowlane tutaj większy problem, bo i może się  
okazać, że te procedury przetargowe będą trochę dłużej trwały, bo jest możliwość odwołania sięokazać, że te procedury przetargowe będą trochę dłużej trwały, bo jest możliwość odwołania się  
od decyzji przetargowej a 110. 000. 000 to jest to duża kwota i podejrzewam, że parę firm będzieod decyzji przetargowej a 110. 000. 000 to jest to duża kwota i podejrzewam, że parę firm będzie  
chętnych do wzięcia udziału w tym przetargu także szykujemy się do dobrych wiadomości. Nachętnych do wzięcia udziału w tym przetargu także szykujemy się do dobrych wiadomości. Na  
dzień dzisiejszy zarządzamy jeszcze czterem już niedługo trzema składowiskami Ińsko wychodzidzień dzisiejszy zarządzamy jeszcze czterem już niedługo trzema składowiskami Ińsko wychodzi  
ze związku a Powalice powoli zamykamy będziemy składować na trzech składowiskach i dbamyze związku a Powalice powoli zamykamy będziemy składować na trzech składowiskach i dbamy  
o  te  składowiska,  aby  były  w  jak  najlepszym  stanie  współpracujemy  z  Wojewódzkimo  te  składowiska,  aby  były  w  jak  najlepszym  stanie  współpracujemy  z  Wojewódzkim  
Inspektoratem  Ochrony  Środowiska  z  Urzędem  Marszałkowskim,  aby  te  składowiska  jakInspektoratem  Ochrony  Środowiska  z  Urzędem  Marszałkowskim,  aby  te  składowiska  jak  
najdłużej  pracowały  przynajmniej  do  momentu  otworzenia  naszego  zakładu,  bo  wszystkienajdłużej  pracowały  przynajmniej  do  momentu  otworzenia  naszego  zakładu,  bo  wszystkie  
składowiska niespełniające norm musiały być zamknięte a żadne nie spełnia norm, więc do tegoskładowiska niespełniające norm musiały być zamknięte a żadne nie spełnia norm, więc do tego  
czasu musimy wybudować zakład Słajsino. To tak tylko informacyjnie a zawsze można pytanieczasu musimy wybudować zakład Słajsino. To tak tylko informacyjnie a zawsze można pytanie  
odpowiedź lepiej się sprawdzaodpowiedź lepiej się sprawdza

Przewodnicząca  Rady MiejskiejPrzewodnicząca  Rady Miejskiej –teraz prosimy radnych o zadawanie  ewentualnych  pytań, –teraz prosimy radnych o zadawanie  ewentualnych  pytań,  
proszę radny Hlibproszę radny Hlib

Radny HlibRadny Hlib – jeszcze do tego sprawozdania, ponieważ na pierwszej stronie czytamy część na – jeszcze do tego sprawozdania, ponieważ na pierwszej stronie czytamy część na  
dzień  31  grudnia  2008  jeszcze  dwa  tygodnie  i  się  rok  przeterminuje  troszeczkę  tak  lekkodzień  31  grudnia  2008  jeszcze  dwa  tygodnie  i  się  rok  przeterminuje  troszeczkę  tak  lekko  
spóźniony. Teraz mam kolejne pytanie odnośnie Słajsina jak już Pan wspomniał macie Państwospóźniony. Teraz mam kolejne pytanie odnośnie Słajsina jak już Pan wspomniał macie Państwo  
złożony projekt, śmieci na dotychczasowych wysypiskach administrujecie możecie wywozić dozłożony projekt, śmieci na dotychczasowych wysypiskach administrujecie możecie wywozić do  
końca 2012 roku, czyli tak naprawdę przez 2 lata kalendarzowe już Pan wspomniał o pewnychkońca 2012 roku, czyli tak naprawdę przez 2 lata kalendarzowe już Pan wspomniał o pewnych  
obawach dotyczących terminów,  że  w przypadku  takich  pieniędzy  firmy nie  odpuszczą  będąobawach dotyczących terminów,  że  w przypadku  takich  pieniędzy  firmy nie  odpuszczą  będą  
odwołania i z tym trzeba będzie się liczyć czy wy jesteście tak naprawdę wstanie wybudować toodwołania i z tym trzeba będzie się liczyć czy wy jesteście tak naprawdę wstanie wybudować to  
Słajsino do końca 2012 roku, bo dzisiaj przyznam uczciwie dostaliśmy uchwałę kolejna gminaSłajsino do końca 2012 roku, bo dzisiaj przyznam uczciwie dostaliśmy uchwałę kolejna gmina  
wychodzi ze związku,  kolejna nie jest to duża gmina to jest fakt i  niektórzy  wystąpili  tak jakwychodzi ze związku,  kolejna nie jest to duża gmina to jest fakt i  niektórzy  wystąpili  tak jak  
pamiętam Goleniów,  który był pomysłodawcą waszego związku cały czas mam lekkie  obawypamiętam Goleniów,  który był pomysłodawcą waszego związku cały czas mam lekkie  obawy  
abyśmy się nie obudzili z ręką w nocniku?abyśmy się nie obudzili z ręką w nocniku?

Pan Robert WawrzyniakPan Robert Wawrzyniak –nie ma takich podstaw, aby była ręka w nocniku nie wiem skąd Pan –nie ma takich podstaw, aby była ręka w nocniku nie wiem skąd Pan  
czerpie  takie  informacje,  ale  jeśli  chodzi  o  Gminę  Goleniów  to  ta  gmina  nie  należała  doczerpie  takie  informacje,  ale  jeśli  chodzi  o  Gminę  Goleniów  to  ta  gmina  nie  należała  do  
założycieli  tego związku wstąpiła na chwilę na dwa lata i Burmistrz wstąpiła i wystąpił zanimzałożycieli  tego związku wstąpiła na chwilę na dwa lata i Burmistrz wstąpiła i wystąpił zanim  
zdążyliśmy zmienić dobrze nasz statut w związku z tym Gmina Goleniów była krótko czy dużazdążyliśmy zmienić dobrze nasz statut w związku z tym Gmina Goleniów była krótko czy duża  
gmina? Każda gmina ma u nas dwa głosy ma dwóch przedstawicieli nie zależnie czy duża czygmina? Każda gmina ma u nas dwa głosy ma dwóch przedstawicieli nie zależnie czy duża czy  
mała jest traktowana tak samo a jeśli  Pan mówi o kolejnym wystąpieniu gmin to mogę Panumała jest traktowana tak samo a jeśli  Pan mówi o kolejnym wystąpieniu gmin to mogę Panu  
powiedzieć, że do związku przystąpiło maksymalnie było nas 29 gmin a będzie 27 wystąpiły tylkopowiedzieć, że do związku przystąpiło maksymalnie było nas 29 gmin a będzie 27 wystąpiły tylko  
trzy  gminy,  więc  nie  jest  to  jakiś  wielki  ruch  wystąpiły  Goleniów,  Brojce  i  Ińsko.  Ja  długotrzy  gminy,  więc  nie  jest  to  jakiś  wielki  ruch  wystąpiły  Goleniów,  Brojce  i  Ińsko.  Ja  długo  
rozmawiałem z przedstawicielami Ińska i to jest tylko wola gminy, jeżeli będzie chciała wystąpićrozmawiałem z przedstawicielami Ińska i to jest tylko wola gminy, jeżeli będzie chciała wystąpić  
ze związku to nic nie będę mógł zrobić w takiej sytuacji ani wielce rozpaczać ja powiedziałemze związku to nic nie będę mógł zrobić w takiej sytuacji ani wielce rozpaczać ja powiedziałem  
państwu,  że  jest  złożony  wniosek  i  tego  będę  pilnował  natomiast  czy  gmina  będzie  chciałapaństwu,  że  jest  złożony  wniosek  i  tego  będę  pilnował  natomiast  czy  gmina  będzie  chciała  
uczestniczyć w późniejszym systemie,  który będzie obowiązywał w Słajsinie to już jest wolnauczestniczyć w późniejszym systemie,  który będzie obowiązywał w Słajsinie to już jest wolna  
wola gminy. Nie dopatrywałby się tutaj jakiegoś błędu czy niebezpieczeństwa, ale związek ma sięwola gminy. Nie dopatrywałby się tutaj jakiegoś błędu czy niebezpieczeństwa, ale związek ma się  
dobrze. Natomiast, jeśli chodzi o budowę to tak zdążymy dobrze. Natomiast, jeśli chodzi o budowę to tak zdążymy 
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Radny HlibRadny Hlib –mam jeszcze pytanie odnośnie pieniędzy mamy tego świadomość, że będziemy –mam jeszcze pytanie odnośnie pieniędzy mamy tego świadomość, że będziemy  
partycypować w kosztach z tego co się orjętuję to będzie proporcjonalne do ilości mieszkańcówpartycypować w kosztach z tego co się orjętuję to będzie proporcjonalne do ilości mieszkańców  
jak w tej chwili  funkcjonują składki w związku i jeżeli  budowa zacznie się za pół roku tak wjak w tej chwili  funkcjonują składki w związku i jeżeli  budowa zacznie się za pół roku tak w  
przybliżeniu oceniam to czy ma Pan już jakąś kwotę żeby nam przedstawić ile  tak naprawdęprzybliżeniu oceniam to czy ma Pan już jakąś kwotę żeby nam przedstawić ile  tak naprawdę  
będziemy musieli dokładać do tej budowy bo mamy świadomość a budżet nie jest z gumy będziemy musieli dokładać do tej budowy bo mamy świadomość a budżet nie jest z gumy 

Pan Robert WawrzyniakPan Robert Wawrzyniak –tutaj,  jeśli  chodzi o koszty gminy to w tej chwili  jest nam o tyle –tutaj,  jeśli  chodzi o koszty gminy to w tej chwili  jest nam o tyle   
trudno powiedzieć, że ile będziemy dokładać, bo nie wiem ile dostaniemy do 85% tak, ale mówitrudno powiedzieć, że ile będziemy dokładać, bo nie wiem ile dostaniemy do 85% tak, ale mówi  
się o 60 tak jak o wiewiórkach mówi się. W tej chwili zarząd pracuje, aby tą druga część pokryć wsię o 60 tak jak o wiewiórkach mówi się. W tej chwili zarząd pracuje, aby tą druga część pokryć w  
całości z kredytu, który wziąłby na siebie związek, bo ma osobowość oprawną i związek możecałości z kredytu, który wziąłby na siebie związek, bo ma osobowość oprawną i związek może  
tez, jako samorząd, bo mamy tez budżet może taki kredyt uzyskać i gdybyśmy uzyskali taki kredyttez, jako samorząd, bo mamy tez budżet może taki kredyt uzyskać i gdybyśmy uzyskali taki kredyt   
to koszty ponoszenia gminy byłyby zerowe i wiadomo, że kredyt by trzeba było rozliczyć na te 15to koszty ponoszenia gminy byłyby zerowe i wiadomo, że kredyt by trzeba było rozliczyć na te 15  
lat i wliczyć w cenę tego a więc to obciążenie przenosi się na mieszkańca. Natomiast gdyby kiedyślat i wliczyć w cenę tego a więc to obciążenie przenosi się na mieszkańca. Natomiast gdyby kiedyś  
zgromadzenie podjęło kiedyś taka decyzję, że część tej kwoty dadzą gminy, w co wątpię to ja bymzgromadzenie podjęło kiedyś taka decyzję, że część tej kwoty dadzą gminy, w co wątpię to ja bym  
się z tego cieszył, ale wątpię, bo tak jak Pan powiedział gminy budżety nie maja z gumy.się z tego cieszył, ale wątpię, bo tak jak Pan powiedział gminy budżety nie maja z gumy.

Przewodnicząca  Rady MiejskiejPrzewodnicząca  Rady Miejskiej –dziękuję,  kto jeszcze  z  Państwa radnych?  Bardzo proszę –dziękuję,  kto jeszcze  z  Państwa radnych?  Bardzo proszę  
Panie sołtysiePanie sołtysie

Sołtys KorczSołtys Korcz – ja  wogóle to jestem wrogiem zaśmiecania  i  dla  mnie widomość, że powstają – ja  wogóle to jestem wrogiem zaśmiecania  i  dla  mnie widomość, że powstają  
kolejne wysypiska śmieci to jest zła wiadomość dla mnie dobra wiadomość to jest, że coraz mniejkolejne wysypiska śmieci to jest zła wiadomość dla mnie dobra wiadomość to jest, że coraz mniej  
śmieci jest i walczymy z tymi plastikami a przecież możemy szkło wprowadzić prawda? Dużośmieci jest i walczymy z tymi plastikami a przecież możemy szkło wprowadzić prawda? Dużo  
rzeczy możemy wprowadzić, a takie budowanie, gdzie ochrona środowiska w tym bierze udział irzeczy możemy wprowadzić, a takie budowanie, gdzie ochrona środowiska w tym bierze udział i   
co  to  za  ochrona  środowiska  jak  pozwala  wysypywać  śmieci  dla  mnie  to  jest  żadna  dobraco  to  za  ochrona  środowiska  jak  pozwala  wysypywać  śmieci  dla  mnie  to  jest  żadna  dobra  
wiadomośćwiadomość

Pan Robert WawrzyniakPan Robert Wawrzyniak – dlatego też ten zakład który powstanie w Słajsinie nie jest nazywany – dlatego też ten zakład który powstanie w Słajsinie nie jest nazywany  
wysypiskiem tylko zakład gospodarowania odpadami wysypiskiem tylko zakład gospodarowania odpadami 

Sołtys KorczSołtys Korcz –przepraszam jak zwał tak zwał, ale zatruwa środowisko i koniec –przepraszam jak zwał tak zwał, ale zatruwa środowisko i koniec

Pan Robert WawrzyniakPan Robert Wawrzyniak –tam instalacja, jakie tam będą wybudowane to nie jest dziura w ziemi –tam instalacja, jakie tam będą wybudowane to nie jest dziura w ziemi  
przykryta  odpadami  tylko  w  samym  zakładzie  będą  dwie  linie  sortownicze,  w  który  będąprzykryta  odpadami  tylko  w  samym  zakładzie  będą  dwie  linie  sortownicze,  w  który  będą  
sortowane  odpady  będą  też  sita,  które  będą  odbierały  te  trakcje  chcemy  spełnić  najwyższesortowane  odpady  będą  też  sita,  które  będą  odbierały  te  trakcje  chcemy  spełnić  najwyższe  
wymagania Unii Europejskiej, które narzucają nam w 2020 roku 70 % z odzysku a to, co niewymagania Unii Europejskiej, które narzucają nam w 2020 roku 70 % z odzysku a to, co nie  
możemy odzyskać to 30% tego, co jest na rok, 95 ale jak Pan powiedział, że jest Pan wrogiemmożemy odzyskać to 30% tego, co jest na rok, 95 ale jak Pan powiedział, że jest Pan wrogiem  
śmiecenia ja tez jestem wrogiem, ale nie ma siły a jeżeli chodzi o śmiecenie to trzeba zacząć odśmiecenia ja tez jestem wrogiem, ale nie ma siły a jeżeli chodzi o śmiecenie to trzeba zacząć od  
siebie i po prostu nie śmiecić, ale to nie jest możliwe siebie i po prostu nie śmiecić, ale to nie jest możliwe 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Panie Januszko ten Pan ma głos, proszę o spokój –Panie Januszko ten Pan ma głos, proszę o spokój
/głośna dyskusja na Sali obrad zakłócana przez mieszkańca//głośna dyskusja na Sali obrad zakłócana przez mieszkańca/

Pan Robert WawrzyniakPan Robert Wawrzyniak –ja się bardzo cieszę z takiej postawy Pana, szkoda, że tak nie wszyscy –ja się bardzo cieszę z takiej postawy Pana, szkoda, że tak nie wszyscy  
myślą myślą 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój –proszę o spokój
/głośna dyskusja na Sali obrad zakłócana przez mieszkańca//głośna dyskusja na Sali obrad zakłócana przez mieszkańca/

Pan Robert WawrzyniakPan Robert Wawrzyniak – dlatego kto co coś wyrzuci butelka po piwie czy po coca – coli czy – dlatego kto co coś wyrzuci butelka po piwie czy po coca – coli czy  
to plastik czy szkło trafi to do nas my sobie z tym damy radęto plastik czy szkło trafi to do nas my sobie z tym damy radę
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Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej - kto jeszcze z Państwa sołtysów? Proszę Pan Drozdowski - kto jeszcze z Państwa sołtysów? Proszę Pan Drozdowski

Pan Józef DrozdowskiPan Józef Drozdowski – ja, jako mieszkaniec chciałem się zapytać, w jakiej części składowisko – ja, jako mieszkaniec chciałem się zapytać, w jakiej części składowisko  
odpadów  w  Kraśniku  jest  wypełnione  odpadami  czy  to  jest  50  czy  70  %  i  kiedy  się  toodpadów  w  Kraśniku  jest  wypełnione  odpadami  czy  to  jest  50  czy  70  %  i  kiedy  się  to  
składowisko wypełni może i może odpowiedź będzie późniejskładowisko wypełni może i może odpowiedź będzie później

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tak ja w podsumowaniu chciałam powiedzieć, że sytuacja gminy jest bardzo – tak ja w podsumowaniu chciałam powiedzieć, że sytuacja gminy jest bardzo  
dobra, bo nie oddaliśmy składowiska do R-XXI składowisko eksploatuje lokalny operator czasdobra, bo nie oddaliśmy składowiska do R-XXI składowisko eksploatuje lokalny operator czas  
eksploatacji zbliża się do końca mamy do 3 lat możliwość zapełniania jesteśmy świeżo po kontrolieksploatacji zbliża się do końca mamy do 3 lat możliwość zapełniania jesteśmy świeżo po kontroli  
Państwowej Inspekcji ochrony Środowiska mamy zalecenia wybudowania bizo metrów i są doPaństwowej Inspekcji ochrony Środowiska mamy zalecenia wybudowania bizo metrów i są do  
badania odcieków i to wykonamy i w momencie ja mam nadzieje zostaniemy wybudowany zakładbadania odcieków i to wykonamy i w momencie ja mam nadzieje zostaniemy wybudowany zakład  
wówczas nasz Kraśnik będzie się kwalifikował do zamknięcie i związek ujął nas w programiewówczas nasz Kraśnik będzie się kwalifikował do zamknięcie i związek ujął nas w programie  
rekultywacji i ona będzie na koszt związku i to była dobra decyzja być w związku, bo tylko razemrekultywacji i ona będzie na koszt związku i to była dobra decyzja być w związku, bo tylko razem  
w dużym związku możemy coś zyskaćw dużym związku możemy coś zyskać

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, jeśli nie ma więcej pytań odnośnie sprawozdania to – dziękuję, jeśli nie ma więcej pytań odnośnie sprawozdania to  
przechodzimy do kolejnego punktu informacja Burmistrza z działalności między sesjami, proszęprzechodzimy do kolejnego punktu informacja Burmistrza z działalności między sesjami, proszę

Pani BurmistrzPani Burmistrz – Wysoka Rado w okresie między sesjami zajmowałam się gazyfikacją to jest – Wysoka Rado w okresie między sesjami zajmowałam się gazyfikacją to jest  
inwestycja, która jest teraz realizowana przez zakład gazownictwa w Koszalinie na terenie gminy iinwestycja, która jest teraz realizowana przez zakład gazownictwa w Koszalinie na terenie gminy i  
proszę Państwa mieliśmy ważne spotkanie w Nadleśnictwie, ponieważ tam okazało się, że częśćproszę Państwa mieliśmy ważne spotkanie w Nadleśnictwie, ponieważ tam okazało się, że część  
gazociągu była zaprojektowana na terenie niezalesionym a okazało się, że na terenie zalesionym igazociągu była zaprojektowana na terenie niezalesionym a okazało się, że na terenie zalesionym i  
mieliśmy ważne spotkanie w sprawie rozwiązania tego problemu i sprawa została rozwiązana amieliśmy ważne spotkanie w sprawie rozwiązania tego problemu i sprawa została rozwiązana a  
następnie cały czas z wykonawcą pilnujemy odtwarzania chodników na terenie miasta, które sąnastępnie cały czas z wykonawcą pilnujemy odtwarzania chodników na terenie miasta, które są  
rozbierane pod sieci gazową i również miałam spotkanie z firmą, której chcę zlecić przyłączerozbierane pod sieci gazową i również miałam spotkanie z firmą, której chcę zlecić przyłącze  
gazowe do szkoły, przedszkola, biblioteki, budynku urzędu i stacji wodociągowej i najważniejszagazowe do szkoły, przedszkola, biblioteki, budynku urzędu i stacji wodociągowej i najważniejsza  
informacja,  którą  dzisiaj  uzyskałam  od  dyrektora  zakładu  Koszalin  a  mianowicie  na  kosztinformacja,  którą  dzisiaj  uzyskałam  od  dyrektora  zakładu  Koszalin  a  mianowicie  na  koszt  
Koszalina będzie wykonane doprojektowanie  sieci  gazowej do os.  40 lecia  na razie  tylko tyleKoszalina będzie wykonane doprojektowanie  sieci  gazowej do os.  40 lecia  na razie  tylko tyle  
dyrektor znalazł pieniądze, bo projektuje tam gdzie jest prawdopodobnych dużo odbiorców gazu.dyrektor znalazł pieniądze, bo projektuje tam gdzie jest prawdopodobnych dużo odbiorców gazu.  
Następnie Orlik dostaliśmy decyzję na użytkowanie można powiedzieć, że decyzja jest wykonanaNastępnie Orlik dostaliśmy decyzję na użytkowanie można powiedzieć, że decyzja jest wykonana  
rozliczona jest gospodarz jest instruktor i Orlik działa zgodnie z umową. Jest wykonana droga narozliczona jest gospodarz jest instruktor i Orlik działa zgodnie z umową. Jest wykonana droga na  
Sielsko w tym tygodniu wykonawca zameldował o zakończeniu prac i oddaniu placu budowy iSielsko w tym tygodniu wykonawca zameldował o zakończeniu prac i oddaniu placu budowy i   
tylko  SA  wykańczane  pobocza.  Również  proszę  Państwa  w  tym  okresie  sprawa  przyszłejtylko  SA  wykańczane  pobocza.  Również  proszę  Państwa  w  tym  okresie  sprawa  przyszłej  
inwestycji  Internet  szerokopasmowy spotkałam się  z  firmami i  dwie  firmy są zainteresowaneinwestycji  Internet  szerokopasmowy spotkałam się  z  firmami i  dwie  firmy są zainteresowane  
udziałem w projekcie  razem z  samorządem.  Również  zajmowaliśmy  się  funduszem unijnymudziałem w projekcie  razem z  samorządem.  Również  zajmowaliśmy  się  funduszem unijnym  
LIDER, który ma duże znaczenie dla obszarów wiejskich i dzisiaj sołtysi otrzymali taki materiałLIDER, który ma duże znaczenie dla obszarów wiejskich i dzisiaj sołtysi otrzymali taki materiał  
od Pani Sylwii  Pysznej  w sprawie  wniosków,  ponieważ czas jest  krótki  nabór jest  ogłoszonyod Pani Sylwii  Pysznej  w sprawie  wniosków,  ponieważ czas jest  krótki  nabór jest  ogłoszony  
koniec grudnia bądź początek stycznia wiec proszę konsultować, co chcecie zrobić Państwo zkoniec grudnia bądź początek stycznia wiec proszę konsultować, co chcecie zrobić Państwo z  
Lidera  na  swojej  wsi.  Również  w tym okresie  byłam na kolegium orzekającym o naruszeniuLidera  na  swojej  wsi.  Również  w tym okresie  byłam na kolegium orzekającym o naruszeniu  
dyscypliny budżetowej w sprawie Spart pamiętacie Państwo po kontroli Naczelnej Izby, któradyscypliny budżetowej w sprawie Spart pamiętacie Państwo po kontroli Naczelnej Izby, która  
sprawdzała wydatki na Spartę i miałam zalecenie wystąpienia do Sparty o zwrot dotacji 5 tys. i niesprawdzała wydatki na Spartę i miałam zalecenie wystąpienia do Sparty o zwrot dotacji 5 tys. i nie  
wykonałam tego i NIK postawił mnie przed kolegium i kolegium uniewinniło mnie od zarzutuwykonałam tego i NIK postawił mnie przed kolegium i kolegium uniewinniło mnie od zarzutu  
złego gospodarowania finansami, jeżeli ktoś chce poznać szczegóły jest orzeczenie i zapraszam.złego gospodarowania finansami, jeżeli ktoś chce poznać szczegóły jest orzeczenie i zapraszam.  
Następna sprawa jest administrator i przejęcia zadań od administratora i mamy sprawy na takimNastępna sprawa jest administrator i przejęcia zadań od administratora i mamy sprawy na takim  
etapie, że wykonaliśmy książeczki czynszowe i one są rozprowadzane do wszystkich najemcówetapie, że wykonaliśmy książeczki czynszowe i one są rozprowadzane do wszystkich najemców  
budynków komunalnych i przejmujemy lokal przy ulicy Grunwaldzkiej gdzie będzie nadal biurobudynków komunalnych i przejmujemy lokal przy ulicy Grunwaldzkiej gdzie będzie nadal biuro  
obsługi  najemców  i  jest  zorganizowany  wydział  infrastruktury  komunalnej  i  jest  powołanyobsługi  najemców  i  jest  zorganizowany  wydział  infrastruktury  komunalnej  i  jest  powołany  
kierownik  Pan  Tadeusz  Jóźwiak.  Kończymy  remonty  i  są  już  odebrane  prace  związane  zkierownik  Pan  Tadeusz  Jóźwiak.  Kończymy  remonty  i  są  już  odebrane  prace  związane  z  
remontem Kopernika, 11 który został wyremontowany w jednej części. Są zamówione przystanki,remontem Kopernika, 11 który został wyremontowany w jednej części. Są zamówione przystanki,  
o które pytali Panowie radni i sołtysi. Okna w przychodni są w trakcie wymiany i Runowska 26o które pytali Panowie radni i sołtysi. Okna w przychodni są w trakcie wymiany i Runowska 26  
również remont został zak0ńczony na zalecenia Inspektoratu. To są ważniejsze sprawy również remont został zak0ńczony na zalecenia Inspektoratu. To są ważniejsze sprawy 
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Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  przechodzimy do kolejnego  punktu  podjęcie  uchwał  w – przechodzimy do kolejnego  punktu  podjęcie  uchwał  w  
sprawach punkt pierwszy w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXVI/264/2008 z dniasprawach punkt pierwszy w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXVI/264/2008 z dnia  
30 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na 2009 rok. Komisje nie30 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na 2009 rok. Komisje nie  
pracowały na tym projekcie uchwały. Proszę Pani Burmistrzpracowały na tym projekcie uchwały. Proszę Pani Burmistrz

Pani BurmistrzPani Burmistrz – to jest dodatkowy druk w sprawie krótko mówiąc poręczenia dla spółdzielni – to jest dodatkowy druk w sprawie krótko mówiąc poręczenia dla spółdzielni  
socjalnej a temat był omawiany na połączonych komisjach. Uczestniczyły w posiedzeniu Panie,socjalnej a temat był omawiany na połączonych komisjach. Uczestniczyły w posiedzeniu Panie,  
które zakładają spółdzielnię socjalną. Projekt uchwały nie był gotowy na komisje, ponieważ byłktóre zakładają spółdzielnię socjalną. Projekt uchwały nie był gotowy na komisje, ponieważ był  
jeszcze w ustaleniach w kancelarii a więc w uchwale, która została przyjęta z budżetem proponujejeszcze w ustaleniach w kancelarii a więc w uchwale, która została przyjęta z budżetem proponuje  
dodać do § 14 punkty 4 w brzmieniu tak jak tutaj pisze poręczeń do kwoty 150 tys. poręczaniedodać do § 14 punkty 4 w brzmieniu tak jak tutaj pisze poręczeń do kwoty 150 tys. poręczanie  
jest to w kompetencji burmistrza, ale musi być zawarte w uchwale. Chciałabym się zwrócić dojest to w kompetencji burmistrza, ale musi być zawarte w uchwale. Chciałabym się zwrócić do  
Państwa  w  sprawie  podjęcia  tej  uchwały,  ponieważ  to  poręczenie  jest  bardzo  ważne  dlaPaństwa  w  sprawie  podjęcia  tej  uchwały,  ponieważ  to  poręczenie  jest  bardzo  ważne  dla  
powstającej  spółdzielni  takie  spółdzielnie  powstają  w  kraju  i  są  nowością.  W  naszympowstającej  spółdzielni  takie  spółdzielnie  powstają  w  kraju  i  są  nowością.  W  naszym  
województwie powstała jedna spółdzielnia w Świdwinie spółdzielnia remontowo – budowlana iwojewództwie powstała jedna spółdzielnia w Świdwinie spółdzielnia remontowo – budowlana i  
ta spółdzielnia i ta nasza będzie druga, chociaż pierwsza w powiecie, chociaż, wiem, że w Łobzieta spółdzielnia i ta nasza będzie druga, chociaż pierwsza w powiecie, chociaż, wiem, że w Łobzie  
też ma powstać i jest to szansa dla osób długotrwale bezrobotnych, które same w pojedynek nieteż ma powstać i jest to szansa dla osób długotrwale bezrobotnych, które same w pojedynek nie  
chcą otwierać firmy natomiast razem mogą działać w spółdzielni socjalnej. Uważam, że Panie,chcą otwierać firmy natomiast razem mogą działać w spółdzielni socjalnej. Uważam, że Panie,  
które podjęły te działalność te 5 pań z Węgorzyna i musi być minimum 5 osób, aby spółdzielniaktóre podjęły te działalność te 5 pań z Węgorzyna i musi być minimum 5 osób, aby spółdzielnia   
była  zarejestrowana  w KRS.  Te  Panie  były  długotrwale  bezrobotne  i  pracowały  na  pracachbyła  zarejestrowana  w KRS.  Te  Panie  były  długotrwale  bezrobotne  i  pracowały  na  pracach  
publicznych  i  teraz  chciałyby  przerwać  bezrobocie,  ale  tutaj  okazało  się,  że  jak  Paniepublicznych  i  teraz  chciałyby  przerwać  bezrobocie,  ale  tutaj  okazało  się,  że  jak  Panie  
przygotowały wszystko i zrobiły to okazało się po trzech miesiącach okazało się, że bardzo dużąprzygotowały wszystko i zrobiły to okazało się po trzech miesiącach okazało się, że bardzo dużą  
przeszkoda jest poręczenie w Urzędzie Pracy, bo się okazuje, że aby uzyskać dotację 12 tys. naprzeszkoda jest poręczenie w Urzędzie Pracy, bo się okazuje, że aby uzyskać dotację 12 tys. na  
jedną osobę trzeba mieć poręczyciela z dochodami od 2 do 4 tysięcy. W związku z tym, że tejedną osobę trzeba mieć poręczyciela z dochodami od 2 do 4 tysięcy. W związku z tym, że te   
Panie nie mają takich poręczeń wiec wystąpiły do mnie z prośbą o poręczenie i Gmina możePanie nie mają takich poręczeń wiec wystąpiły do mnie z prośbą o poręczenie i Gmina może  
poręczyć  i  myślę,  że  ustawodawca przewidział  takie  przypadki  i  nie  ma innej  możliwości  jakporęczyć  i  myślę,  że  ustawodawca przewidział  takie  przypadki  i  nie  ma innej  możliwości  jak  
poręczenie przez Burmistrza, które jest ważne 12 miesięcy i po tych miesiącach Panie działają jużporęczenie przez Burmistrza, które jest ważne 12 miesięcy i po tych miesiącach Panie działają już  
na własny rachunek. Po roku czasu dotacja jest rozliczona,  także ja tutaj ja proszę radnych ona własny rachunek. Po roku czasu dotacja jest rozliczona,  także ja tutaj ja proszę radnych o  
poparcie tej zmiany. poparcie tej zmiany. 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuje radny Kłosiński proszę – dziękuje radny Kłosiński proszę

Radny  KłosińskiRadny  Kłosiński –  ja  bym  się  chciał  zapytać  Pani  Burmistrz  jedną  rzecz  ja  popieram  tą –  ja  bym  się  chciał  zapytać  Pani  Burmistrz  jedną  rzecz  ja  popieram  tą  
spółdzielnie,  ale Pani Burmistrz powiedziała, że na 12 miesięcy ich zabezpieczamy dobrze, alespółdzielnie,  ale Pani Burmistrz powiedziała, że na 12 miesięcy ich zabezpieczamy dobrze, ale  
jedna z Pań wywinęła numer i wychodzi ze spółdzielni i co wy spłacacie za nią. Dobrze Panijedna z Pań wywinęła numer i wychodzi ze spółdzielni i co wy spłacacie za nią. Dobrze Pani  
Burmistrz  i  Rada  zabezpiecza  was  w  pewnej  kwocie  żebyście  wy  ruszyli  z  pracami  ja  wasBurmistrz  i  Rada  zabezpiecza  was  w  pewnej  kwocie  żebyście  wy  ruszyli  z  pracami  ja  was  
popieram, ale jak któraś z was wywinie numer i powie, że nie będzie pracowała i co my mamy zpopieram, ale jak któraś z was wywinie numer i powie, że nie będzie pracowała i co my mamy z  
tym fantemtym fantem

Panie ze spółdzielni socjalnejPanie ze spółdzielni socjalnej – wiec chcę powiedzie,  że nas jest 5 zarząd i mamy jednego – wiec chcę powiedzie,  że nas jest 5 zarząd i mamy jednego  
członka w razie jakby się jedna wykrusza, bo w sumie jest nas, 6 ale jedna jest członkiem, któraczłonka w razie jakby się jedna wykrusza, bo w sumie jest nas, 6 ale jedna jest członkiem, która   
nie wkłada swych udziałów i może jedna umrze to ta automatycznie wchodzi do dotacji i to jestnie wkłada swych udziałów i może jedna umrze to ta automatycznie wchodzi do dotacji i to jest  
wszystko w statucie, jeżeli ktoś z radnych chce ja mogę dać. Nas jest, 5 które starają się o dotacje iwszystko w statucie, jeżeli ktoś z radnych chce ja mogę dać. Nas jest, 5 które starają się o dotacje i   
z  nami jest  6  osoba i  nie  daj  boże coś by się  stało to ona wie,  że ma stanąć.  Tak możemyz nami jest  6  osoba i  nie  daj  boże coś by się  stało to ona wie,  że ma stanąć.  Tak możemy  
zatrudniać Dio 50 osóbzatrudniać Dio 50 osób

Radny KłosińskiRadny Kłosiński –to wy, jako teraz jesteście, jako zarząd. Ja popieram was  –to wy, jako teraz jesteście, jako zarząd. Ja popieram was 

Panie ze spółdzielni socjalnejPanie ze spółdzielni socjalnej –my pracy się nie boimy, ale nie mamy zabezpieczenia  –my pracy się nie boimy, ale nie mamy zabezpieczenia 

Radny KłosińskiRadny Kłosiński – wy będziecie tam sprzątały i różne rzeczy robiły a macie jakieś cenniki? – wy będziecie tam sprzątały i różne rzeczy robiły a macie jakieś cenniki?
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Panie ze spółdzielni socjalnejPanie ze spółdzielni socjalnej –wszystko mamy –wszystko mamy

Radny HlibRadny Hlib – ja mam tylko jedno pytanie, bo cały czas się mówiło o kwocie poręczenia 62 tys. – ja mam tylko jedno pytanie, bo cały czas się mówiło o kwocie poręczenia 62 tys.  
ja mam pytanie skąd się wzięło 150 tys.?ja mam pytanie skąd się wzięło 150 tys.?

Pani BurmistrzPani Burmistrz – Panie się dowiedziały, że dotacja wynosi 60 tys. 12 tys. na jedną osobę w – Panie się dowiedziały, że dotacja wynosi 60 tys. 12 tys. na jedną osobę w  
spółdzielni natomiast wymóg jest 100% kwoty poręczanej, czyli 120 tys. natomiast ja napisałamspółdzielni natomiast wymóg jest 100% kwoty poręczanej, czyli 120 tys. natomiast ja napisałam  
ogólnie do 150 tys. a będzie poręczenie 120 tys. ogólnie do 150 tys. a będzie poręczenie 120 tys. 

Radny CierpiszRadny Cierpisz – ja mam takie pytanie czy prezesem to jest 5 osobowa  – ja mam takie pytanie czy prezesem to jest 5 osobowa 

Panie ze spółdzielni socjalnejPanie ze spółdzielni socjalnej –mamy prezesa i dwóch zastępców  –mamy prezesa i dwóch zastępców 

Radny MazuroRadny Mazuro – rozmawiając o tej spółdzielni i żeby ta spółdzielnia funkcjonowała to musi – rozmawiając o tej spółdzielni i żeby ta spółdzielnia funkcjonowała to musi  
mieć pracę i za ta pracę musi mieć płacone na koszeniu trawników u osób prywatnych tez sięmieć pracę i za ta pracę musi mieć płacone na koszeniu trawników u osób prywatnych tez się  
zarobi, ale nie może to być głównym zasobem i myślę, że jakieś plany są założone, co będzieciezarobi, ale nie może to być głównym zasobem i myślę, że jakieś plany są założone, co będziecie   
Panie robić skąd będziecie pracę brały, kto wam będzie zlecał, bo na tej Sali  chcemy uzyskaćPanie robić skąd będziecie pracę brały, kto wam będzie zlecał, bo na tej Sali  chcemy uzyskać  
deklarację, bo sołtys z jednego sołectwa z drugiego sołectwa może nie będzie korzystał usługdeklarację, bo sołtys z jednego sołectwa z drugiego sołectwa może nie będzie korzystał usług  
spółdzielni socjalnej, bo będzie za droga albo będzie tak tania, że braknie sił i będziecie musiałyspółdzielni socjalnej, bo będzie za droga albo będzie tak tania, że braknie sił i będziecie musiały   
zatrudnić więcej osób i czuję, że Pani Burmistrz jest mamą chrzestną tej spółdzielni z tego to takzatrudnić więcej osób i czuję, że Pani Burmistrz jest mamą chrzestną tej spółdzielni z tego to tak  
wygląda. Z czego oni się utrzymają i na komisji  się dowiedziałem, że druga osoba nie wyrażawygląda. Z czego oni się utrzymają i na komisji  się dowiedziałem, że druga osoba nie wyraża  
zgody to ja powiem, że ja tez nie wyrażam zgody zgody to ja powiem, że ja tez nie wyrażam zgody 

Panie  ze  spółdzielni  socjalnejPanie  ze  spółdzielni  socjalnej –to  znaczy  z  chwila  wejścia  na  rynek  pracy  to  tak  jak  pan –to  znaczy  z  chwila  wejścia  na  rynek  pracy  to  tak  jak  pan  
powiedział z gminy, bo teren jest Duzy brudny i pracy będzie. Będziemy robić koszenie trawpowiedział z gminy, bo teren jest Duzy brudny i pracy będzie. Będziemy robić koszenie traw  
sprzątanie mieszkań i jest tych prac dużo i będzie ta praca my się pracy nie boimy i nie będziemysprzątanie mieszkań i jest tych prac dużo i będzie ta praca my się pracy nie boimy i nie będziemy  
konkurencją dla Pana Makarskiego i musimy przekonać do siebie, że jesteśmy uczciwe i rzetelne,konkurencją dla Pana Makarskiego i musimy przekonać do siebie, że jesteśmy uczciwe i rzetelne,  
że ktoś nas wpuści do mieszkania i jemu nic nie zginie i dajcie nam czas za trzy miesiące. Myże ktoś nas wpuści do mieszkania i jemu nic nie zginie i dajcie nam czas za trzy miesiące. My  
same jesteśmy przerażone, ale my nie boimy się pracy same jesteśmy przerażone, ale my nie boimy się pracy 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja proszę o spokój – ja proszę o spokój

Pani  BurmistrzPani  Burmistrz –  Proszę  Państwa ja  trzeci  rok  już  obserwuje  jak  przebiegają  u nas  roboty –  Proszę  Państwa ja  trzeci  rok  już  obserwuje  jak  przebiegają  u nas  roboty  
publiczne i one są organizowane, ale one się już zmniejszą. Ja już zapowiedziałam, że te robotypubliczne i one są organizowane, ale one się już zmniejszą. Ja już zapowiedziałam, że te roboty   
publiczne będą ograniczone, bo do tej pory było po kilkadziesiąt osób i to dla urzędu jest bardzopubliczne będą ograniczone, bo do tej pory było po kilkadziesiąt osób i to dla urzędu jest bardzo  
dużo pracy, bo jak praktycznie muszę mieć jedną osobę dodatkową na prace publiczne w tereniedużo pracy, bo jak praktycznie muszę mieć jedną osobę dodatkową na prace publiczne w terenie  
natomiast  jezlei  te  osoby  nie  przyjdą  do  gminy  a  zostaną  zatrudnione  przez  panie  do  tychnatomiast  jezlei  te  osoby  nie  przyjdą  do  gminy  a  zostaną  zatrudnione  przez  panie  do  tych  
wszystkich prac, które gmina ma tereny, które nie są ujęte w umowie z Panem Makarskim i jakwszystkich prac, które gmina ma tereny, które nie są ujęte w umowie z Panem Makarskim i jak  
wyjdziemy po za centrum to są już wszystkie tereny nieobjęte umową i to koszenie od krzaczaniewyjdziemy po za centrum to są już wszystkie tereny nieobjęte umową i to koszenie od krzaczanie  
sezonowym i bezrobotny idzie i zbiera puszki i et prace będę zlecała do socjalnej spółdzielni i mysezonowym i bezrobotny idzie i zbiera puszki i et prace będę zlecała do socjalnej spółdzielni i my  
nie  będziemy  musieli  pilnować  i  te  wszystkie  tereny,  które  są  zielone  będą  o  nie  dbać  i  wnie  będziemy  musieli  pilnować  i  te  wszystkie  tereny,  które  są  zielone  będą  o  nie  dbać  i  w  
pierwszym roku na pewno będzie trzeba pomóc tym Panią. Panie są ambitne i pracowite i chcąpierwszym roku na pewno będzie trzeba pomóc tym Panią. Panie są ambitne i pracowite i chcą  
założyć firmę i chcą pracować i to jest najważniejsze. Prawda namawiałam 5 Panów do firmyzałożyć firmę i chcą pracować i to jest najważniejsze. Prawda namawiałam 5 Panów do firmy  
remontowo budowlanej, ale oni nie maja takiej odwagi jak te Panie i dzisiaj jest sytuacja, że mamremontowo budowlanej, ale oni nie maja takiej odwagi jak te Panie i dzisiaj jest sytuacja, że mam  
dwie dziury przy ulicy Jagiellońskiej, bo zapadły się płytki i ja nie mam, komu tego zlecić, bo Pandwie dziury przy ulicy Jagiellońskiej, bo zapadły się płytki i ja nie mam, komu tego zlecić, bo Pan  
Makarski nie ma czasu, więc potrzebna jest taka firma, która w ciągły dwóch dni naprawi. TakżeMakarski nie ma czasu, więc potrzebna jest taka firma, która w ciągły dwóch dni naprawi. Także  
uważam, ze takie małe firmy mają wzięcie na rynku tym bardziej, że zaczynamy dbać o estetykę.uważam, ze takie małe firmy mają wzięcie na rynku tym bardziej, że zaczynamy dbać o estetykę.

Radny KłosińskiRadny Kłosiński – Pani Burmistrz nawiązała, że jest człowiek, który nadzoruje czy był i jak jest – Pani Burmistrz nawiązała, że jest człowiek, który nadzoruje czy był i jak jest  
okres to Pani Lucyna ich nadzoruje, czyli 7 miesięcy tak? czy mógłbym uzyskać informację, jakąokres to Pani Lucyna ich nadzoruje, czyli 7 miesięcy tak? czy mógłbym uzyskać informację, jaką  
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kwotę, bo tam jest ile 700 czy 800 zł i liczmy to czy jakby była ta spółdzielnia to Pani Lucynakwotę, bo tam jest ile 700 czy 800 zł i liczmy to czy jakby była ta spółdzielnia to Pani Lucyna  
była by potrzebna czy nie?była by potrzebna czy nie?

Pani BurmistrzPani Burmistrz – jeżeli nie powstała taka grupa to zapewne muszę przyjąć kilku panów do prac – jeżeli nie powstała taka grupa to zapewne muszę przyjąć kilku panów do prac  
takich typowo remontowych i wtedy będę musiała wziąć znowu Panią Lucynkę która objeżdżatakich typowo remontowych i wtedy będę musiała wziąć znowu Panią Lucynkę która objeżdża  
rowerem dwa razy w ciągu dnia i być może, że to Panie zatrudnią Kałapackiego i Gomulskiegorowerem dwa razy w ciągu dnia i być może, że to Panie zatrudnią Kałapackiego i Gomulskiego  
do naprawienia tej dziury. do naprawienia tej dziury. 

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –Panie  Januszko  ja  proszę  o  spokój.  Mam  pytanie  dom –Panie  Januszko  ja  proszę  o  spokój.  Mam  pytanie  dom  
Państwa sołtysów, kto z Państwa zatrudni taką spółdzielnie czy sołtysi mogą się wypowiedzieć Państwa sołtysów, kto z Państwa zatrudni taką spółdzielnie czy sołtysi mogą się wypowiedzieć 

Sołtys KorczSołtys Korcz – ja bym zatrudnił, bo bym wiedział, że zrobią dobrze, bo interwencyjni się nie – ja bym zatrudnił, bo bym wiedział, że zrobią dobrze, bo interwencyjni się nie   
nadają w ogóle nadają w ogóle 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję Pan sołtys proszę –dziękuję Pan sołtys proszę

Sołtys SobczykSołtys Sobczyk – sołtys nie ma żadnej mocy prawnej do zatrudniania nikogo żadnych Pań ani – sołtys nie ma żadnej mocy prawnej do zatrudniania nikogo żadnych Pań ani  
Panów i proszę Państwa, po co będziemy mówić sołtys nie ma mocy prawnej do zatrudniania jestPanów i proszę Państwa, po co będziemy mówić sołtys nie ma mocy prawnej do zatrudniania jest   
od tego Burmistrz i koniec, po co takie głupoty gadaćod tego Burmistrz i koniec, po co takie głupoty gadać

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – bo sołectwa tez maja swoje środki i zlecają jakieś roboty do – bo sołectwa tez maja swoje środki i zlecają jakieś roboty do  
innych firm i dlatego moje pytanie. Pan sołtys z Sielska proszęinnych firm i dlatego moje pytanie. Pan sołtys z Sielska proszę

Sołtys SłomińskiSołtys Słomiński – ja byłem zadowolony ze swoich ludzi interwencyjnych  – ja byłem zadowolony ze swoich ludzi interwencyjnych 

Sołtys SobczykSołtys Sobczyk – my tutaj zaczynamy mówić a te Panie sympatyczne z resztą one chcą założyć – my tutaj zaczynamy mówić a te Panie sympatyczne z resztą one chcą założyć  
działalność gospodarczą to przecież nich zakładają i tylko proszą o poręczenie przecież one niedziałalność gospodarczą to przecież nich zakładają i tylko proszą o poręczenie przecież one nie  
musza pracować na naszej gminie i nas nie powinno to interesować, co one robiąmusza pracować na naszej gminie i nas nie powinno to interesować, co one robią

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tylko ostatnie zdanie jak był program piękna wieś to nie było praktycznie ludzi – tylko ostatnie zdanie jak był program piękna wieś to nie było praktycznie ludzi  
tak jak sołtys z Sielska ma tak jakąś grupę ludzi, których dobierze ludzi do pracy i jest zadowolonytak jak sołtys z Sielska ma tak jakąś grupę ludzi, których dobierze ludzi do pracy i jest zadowolony  
i jest kilku sołtysów, którzy nie mieli, kogo podać do programu piękna wieś i sołtys jak wykona tei jest kilku sołtysów, którzy nie mieli, kogo podać do programu piękna wieś i sołtys jak wykona te  
prace  jak  nie  będzie  ludzi  zleci  do  spółdzielni  nie  sołtys,  ale  w  porozumieniu  z  Urzędemprace  jak  nie  będzie  ludzi  zleci  do  spółdzielni  nie  sołtys,  ale  w  porozumieniu  z  Urzędem  
będziemy uzgadniać jak te zadania wykonać, które są do zrobieniabędziemy uzgadniać jak te zadania wykonać, które są do zrobienia

Radna KamińskaRadna Kamińska – ja tylko przysłuchuję się dyskusji, bo to, co Pan Sobczyk powiedział to nie – ja tylko przysłuchuję się dyskusji, bo to, co Pan Sobczyk powiedział to nie   
jest istotne ale budżet już jest prawie gotowy a w funduszu sołeckim na oczyszczanie jest 4 tys. ijest istotne ale budżet już jest prawie gotowy a w funduszu sołeckim na oczyszczanie jest 4 tys. i   
to nie zabezpieczy Pań żeby to było jasne i ja nie wiem jak Panie się dogadają z Panem Makarski,to nie zabezpieczy Pań żeby to było jasne i ja nie wiem jak Panie się dogadają z Panem Makarski,   
proszę o spokój bo to są jakby jego pieniądze proszę o spokój bo to są jakby jego pieniądze 

Panie ze spółdzielni socjalnejPanie ze spółdzielni socjalnej –my nie wejdziemy mu w drogę  –my nie wejdziemy mu w drogę 

Radna KamińskaRadna Kamińska – dlatego nie mówmy, że bo z pieniędzy sołeckich oni tego nie zrobią bo to są – dlatego nie mówmy, że bo z pieniędzy sołeckich oni tego nie zrobią bo to są  
za małe pieniądze za małe pieniądze 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam pytanie do Pani Skarbnik proszę nam wyjaśnić, jakie –ja mam pytanie do Pani Skarbnik proszę nam wyjaśnić, jakie  
tu są konsekwencje finansowe, jakie są następstwa, jeśli Rada podjęłaby uchwałę o poręczeniu tu są konsekwencje finansowe, jakie są następstwa, jeśli Rada podjęłaby uchwałę o poręczeniu 

Pani SkarbnikPani Skarbnik – jeżeli Panie zrezygnują gmina będzie musiała oddać dotacje dla Urzędu Pracy   – jeżeli Panie zrezygnują gmina będzie musiała oddać dotacje dla Urzędu Pracy  

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale przy poręczeniu przez te 12 miesięcy  – ale przy poręczeniu przez te 12 miesięcy 
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Pani SkarbnikPani Skarbnik – jeżeli będą pracować i wywiążą się z tego obowiązku po roku czasu poręczenie – jeżeli będą pracować i wywiążą się z tego obowiązku po roku czasu poręczenie  
wraca do gminy a to jest tylko papier poręczeniowy jest to poręczenie udzielone przez Burmistrzawraca do gminy a to jest tylko papier poręczeniowy jest to poręczenie udzielone przez Burmistrza  
do kwoty 130 tys. na rok czasu i ten rok czasu muszą Panie przepracować i poręczenie wraca dodo kwoty 130 tys. na rok czasu i ten rok czasu muszą Panie przepracować i poręczenie wraca do  
gminy i traci moc prawną gminy i traci moc prawną 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –czy na kwotę  poręczenia  gmina musi  zrobić  jakąś lokatę –czy na kwotę  poręczenia  gmina musi  zrobić  jakąś lokatę  
zamrozić te pieniądze żeby było zabezpieczenie zamrozić te pieniądze żeby było zabezpieczenie 

Pani SkarbnikPani Skarbnik –nie w razie gdyby te panie zrezygnowały gmina musi wpłacić pieniądze, które –nie w razie gdyby te panie zrezygnowały gmina musi wpłacić pieniądze, które  
wchodzą w dług publiczny wchodzą w dług publiczny 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –jeszcze pytanie odnośnie zapisu mamy słowo udzielania w –jeszcze pytanie odnośnie zapisu mamy słowo udzielania w  
roku  budżetowym  poręczeń  do  kwoty,  150  czyli  należy  to  rozumieć,  że  zgłosi  się  innaroku  budżetowym  poręczeń  do  kwoty,  150  czyli  należy  to  rozumieć,  że  zgłosi  się  inna  
spółdzielnia to też 150 tys. spółdzielnia to też 150 tys. 

Pani SkarbnikPani Skarbnik –nie, nie –nie, nie

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –a czemu nie mamy tego 120? Bo o taka kwotę chodzi –a czemu nie mamy tego 120? Bo o taka kwotę chodzi

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tak za okrągliłam, nie daj boże jeszcze w Urzędzie Pracy cos tam wymyśla – tak za okrągliłam, nie daj boże jeszcze w Urzędzie Pracy cos tam wymyśla  
jakieś koszty jakieś koszty 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –to,  kto z  ramienia  Urzędu pilotuje  tą  sprawę i  prowadzi –to,  kto z  ramienia  Urzędu pilotuje  tą  sprawę i  prowadzi  
rozmowy?rozmowy?

Pani BurmistrzPani Burmistrz – burmistrz – burmistrz

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –i Pani mówi, że coś może jeszcze wyskoczyć, ze to nie jest –i Pani mówi, że coś może jeszcze wyskoczyć, ze to nie jest  
dogadane dogadane 

Pani BurmistrzPani Burmistrz –mamy informację, Panie się dowiadywały, do jakiej kwoty będzie poręczenie to –mamy informację, Panie się dowiadywały, do jakiej kwoty będzie poręczenie to  
120 tys. to zakładam, że nie będzie większa kwota, bo jeżeli będzie większa kwota o 10 zł to żeby120 tys. to zakładam, że nie będzie większa kwota, bo jeżeli będzie większa kwota o 10 zł to żeby  
nie było problemównie było problemów
Głośna dyskusja obecnych na saliGłośna dyskusja obecnych na sali
Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mazuro proszę, ja proszę o spokój –radny Mazuro proszę, ja proszę o spokój

Radny MazuroRadny Mazuro - ..bo ja bym widział w § 1 pkt. 4 w brzmieniu udzielenia w roku budżetowym - ..bo ja bym widział w § 1 pkt. 4 w brzmieniu udzielenia w roku budżetowym  
poręczeń i gwarancji dla nowo powstałej spółdzielni socjalnej do kwoty 120 tys. poręczeń i gwarancji dla nowo powstałej spółdzielni socjalnej do kwoty 120 tys. 

Pan Radca Prawny Krzysztof JudekPan Radca Prawny Krzysztof Judek – nie może być, bo Wojewoda nam uchyli nie może być – nie może być, bo Wojewoda nam uchyli nie może być  
znaczona można tylko ustalać maksymalną kwotęznaczona można tylko ustalać maksymalną kwotę

Radny MazuroRadny Mazuro –to wycofuje ten zapis, ale wnoszę do 120 tys. to byłoby zdrowsze  –to wycofuje ten zapis, ale wnoszę do 120 tys. to byłoby zdrowsze 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój Panie Januszko, proszę radny Hlib –proszę o spokój Panie Januszko, proszę radny Hlib

Radny HlibRadny Hlib – 120 to jest to śliska kwota, ponieważ tam nie ma równo 12 tys. tam jest ogonek i – 120 to jest to śliska kwota, ponieważ tam nie ma równo 12 tys. tam jest ogonek i  
jeżeli zmniejszenie to do 130 tys. tam jest gdzieś jakaś końcóweczkajeżeli zmniejszenie to do 130 tys. tam jest gdzieś jakaś końcóweczka

Pani BurmistrzPani Burmistrz –niech będzie 130 tys. moja autopoprawka  –niech będzie 130 tys. moja autopoprawka 
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Radny MazuroRadny Mazuro – to ja mogę zmodyfikować do 130 – to ja mogę zmodyfikować do 130

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  ktoś  ma  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Jeśli  nie  ma –  czy  ktoś  ma  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Jeśli  nie  ma  
przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały z autopoprawka burmistrza gdzieprzechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały z autopoprawka burmistrza gdzie  
została zmieniona kwota poręczenia. Kto jest za proszę o podniesienie rękizostała zmieniona kwota poręczenia. Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 9Za - 9
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 444/2009Uchwała nr 444/2009
w sprawie w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXVI/264/2008 z dnia 30 grudnia 2008zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXVI/264/2008 z dnia 30 grudnia 2008  

roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na 2009 rokroku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na 2009 rok
(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  przechodzimy  do  kolejnego  projektu  uchwały  R-XXI. –  przechodzimy  do  kolejnego  projektu  uchwały  R-XXI.  
Komisje również nie miały tego podczas prac. Proszę Pani Burmistrz krótkoKomisje również nie miały tego podczas prac. Proszę Pani Burmistrz krótko

Pani  BurmistrzPani  Burmistrz –  tak  jak  powiedział  Pan prezes  w związku  z  tym,  że  Ińsko  występuje  ze –  tak  jak  powiedział  Pan prezes  w związku  z  tym,  że  Ińsko  występuje  ze  
Związku R-XXI nowy skład Związku muszą przyjąć wszyscy w związku i muszą zgodzić się naZwiązku R-XXI nowy skład Związku muszą przyjąć wszyscy w związku i muszą zgodzić się na  
wystąpienie i to jest tak zgodnie ze statutemwystąpienie i to jest tak zgodnie ze statutem

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  ktoś  ma  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Jeśli  nie  ma –  czy  ktoś  ma  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Jeśli  nie  ma  
przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym projektprzechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym projekt   
przyjęcia zmian statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie. Kto jest zaprzyjęcia zmian statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie. Kto jest za  
proszę o podniesienie rękiproszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 445/2009Uchwała nr 445/2009
w sprawie w sprawie przyjęcia zmian statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą wprzyjęcia zmian statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w  

NowogardzieNowogardzie
(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały jest w sprawie zmian w budżecie – kolejny projekt uchwały jest w sprawie zmian w budżecie  
gminy Węgorzyno na rok 2009 na poprawionym druku nr 2. Proszę Komisję o opinięgminy Węgorzyno na rok 2009 na poprawionym druku nr 2. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. MazuroPrzewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro  – Komisje pracowała już – Komisje pracowała już  
na tym druku poprawionym na Komisji i projekt uchwały zaopiniowała pozytywniena tym druku poprawionym na Komisji i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję  czy  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Nie  widzę. –  dziękuję  czy  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Nie  widzę.  
Przechodzimy  do  głosowania.  Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w  treści  jak  mówi  o  tymPrzechodzimy  do  głosowania.  Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w  treści  jak  mówi  o  tym  
poprawiony druk nr 2? Kto jest za proszę o podniesienie rękipoprawiony druk nr 2? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 10Za - 10
Przeciw - 0Przeciw - 0

Strona 12 z 28



Wstrzymało się - 2Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 446/2009Uchwała nr 446/2009
w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy Węgorzyno na rok 2009zmian w budżecie gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu na rok 2009 – kolejny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu na rok 2009  
jest to projekt uchwały na druku nr 3. Proszę Komisję o opinięjest to projekt uchwały na druku nr 3. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. MazuroPrzewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały – Komisję projekt uchwały  
na druku nr 3 zaopiniowały pozytywniena druku nr 3 zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś uwagi, pytanie lub wnioski? Proszę – dziękuję, czy są jakieś uwagi, pytanie lub wnioski? Proszę  
radny Kołodyńskiradny Kołodyński

Radny  KołodyńskiRadny  Kołodyński –  mam  pytanie  przyjmujemy  tutaj  uchwałę  a  w  tabeli  wieloletni  plan –  mam  pytanie  przyjmujemy  tutaj  uchwałę  a  w  tabeli  wieloletni  plan  
inwestycyjny  w kolumnie  11 liczba  porządkowa 7 jest  planowane wydatki  na budowa remizyinwestycyjny  w kolumnie  11 liczba  porządkowa 7 jest  planowane wydatki  na budowa remizy  
strażackiej w Węgorzynie 180 tys. i teraz biorąc do reki projekt budżetu na rok 2010 i budowastrażackiej w Węgorzynie 180 tys. i teraz biorąc do reki projekt budżetu na rok 2010 i budowa  
remizy strażackiej kwota wynosi zero jak to się ma remizy strażackiej kwota wynosi zero jak to się ma 

Pani SkarbnikPani Skarbnik – zadanie jest przesunięte na rok 2011  – zadanie jest przesunięte na rok 2011 

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński –przepraszam bardzo albo ta tabela kłamie ta  –przepraszam bardzo albo ta tabela kłamie ta 

Pani  SkarbnikPani  Skarbnik –  nie,  jest  prawidłowo  w  tym  roku  kalendarzowym  jest  prawidłowa  a  w –  nie,  jest  prawidłowo  w  tym  roku  kalendarzowym  jest  prawidłowa  a  w  
przyszłym roku w związku z bardzo duża ilością  inwestycji  jest po prostu przesunięta na rokprzyszłym roku w związku z bardzo duża ilością  inwestycji  jest po prostu przesunięta na rok  
następnynastępny

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  jest  dobrze  w  tym  momencie  mówimy,  że  będziemy –  jest  dobrze  w  tym  momencie  mówimy,  że  będziemy  
remontować, ale przyjmując nowy budżet od razu zadecydujemy, że nie będziemy remontować.remontować, ale przyjmując nowy budżet od razu zadecydujemy, że nie będziemy remontować.  
Czyli trzeba to przy budżecie ewentualnie dopilnować jak ma być. Czy są jeszcze jakieś pytania?Czyli trzeba to przy budżecie ewentualnie dopilnować jak ma być. Czy są jeszcze jakieś pytania?  
Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 3.Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 3.   
Kto jest za proszę o podniesienie ręki Kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 9Za - 9
Przeciw - 2Przeciw - 2
Wstrzymało się - 1Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 447/2009Uchwała nr 447/2009
w sprawie w sprawie zmiany budżetu gminy Węgorzyno na rok 2009zmiany budżetu gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 4 – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 4  
jest  to  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w trybie  przetargu  ustnegojest  to  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w trybie  przetargu  ustnego  
ograniczonego  nieruchomości  oznaczonych  numerami  82/1  i  82/2  położonych  w  obrębieograniczonego  nieruchomości  oznaczonych  numerami  82/1  i  82/2  położonych  w  obrębie  
ewidencyjnym Połchowo (m. Runowo Pomorskie), Gmina Węgorzyno. Proszę Komisję o opinięewidencyjnym Połchowo (m. Runowo Pomorskie), Gmina Węgorzyno. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  MazuroPrzewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro – obje  Komisję  projekt – obje  Komisję  projekt  
uchwały zaopiniowały negatywnieuchwały zaopiniowały negatywnie
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Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję  –dziękuję 

Pan  Bolesław  JackiewiczPan  Bolesław  Jackiewicz –  czy  ja  mogę  Pani  Przewodnicząca  ja  jestem  zainteresowany –  czy  ja  mogę  Pani  Przewodnicząca  ja  jestem  zainteresowany  
mieszkańcem czy ja mogę zabrać głos w tej sprawie?mieszkańcem czy ja mogę zabrać głos w tej sprawie?

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę –proszę

Pan  Bolesław  JackiewiczPan  Bolesław  Jackiewicz –  aj  się  nazywam  Bolesław  Jackiewicz  mieszkam  w  Runowie –  aj  się  nazywam  Bolesław  Jackiewicz  mieszkam  w  Runowie  
Pomorskim przy Strzeleckiej  4 jestem właścicielem obok działeczki,  o której  jest teraz mowaPomorskim przy Strzeleckiej  4 jestem właścicielem obok działeczki,  o której  jest teraz mowa  
chciałem dodać, że od 3 lat ta działeczka ma 3, 70 od 3 lat ta działka nie jest uprawiana. Od 3 latchciałem dodać, że od 3 lat ta działeczka ma 3, 70 od 3 lat ta działka nie jest uprawiana. Od 3 lat   
się ciągnie, bo najpierw chciałem kupić w całości a zeszłego roku przetarg został odrzucony isię ciągnie, bo najpierw chciałem kupić w całości a zeszłego roku przetarg został odrzucony i  
ponownie zeszłego roku wspólnie z Panem Młodkowskim okazało się,  że przy mojej granicyponownie zeszłego roku wspólnie z Panem Młodkowskim okazało się,  że przy mojej granicy  
mnie brakuje 2 ary i jemu brakuje 2 ary i ja proszę Państwa od 40 lat płacę za 1200 m a mojamnie brakuje 2 ary i jemu brakuje 2 ary i ja proszę Państwa od 40 lat płacę za 1200 m a moja  
działka ma tylko 1000 m, ale pomimo to gdyż przyjechał geodeta, poprosiłem geodetę przyjechałdziałka ma tylko 1000 m, ale pomimo to gdyż przyjechał geodeta, poprosiłem geodetę przyjechał  
Panie ta Pana działka ma 10 arów a żeby to odzyskać to 1700 zł żeby to odzyskać i żeby sięPanie ta Pana działka ma 10 arów a żeby to odzyskać to 1700 zł żeby to odzyskać i żeby się  
sądować to jest sprawa trudna to się ja zgodziłem z Panem Młodkowskim napisali my podanie, żesądować to jest sprawa trudna to się ja zgodziłem z Panem Młodkowskim napisali my podanie, że  
kupimy obydwaj tą działkę i zwróciliśmy się do Pani Burmistrz i Pani Burmistrz naprawdę wkupimy obydwaj tą działkę i zwróciliśmy się do Pani Burmistrz i Pani Burmistrz naprawdę w  
sposób  godny  zaufania  ustąpiła  i  podzieliła  tą  działkę  i  obydwaj  i  teraz  ta  działka  jest  dosposób  godny  zaufania  ustąpiła  i  podzieliła  tą  działkę  i  obydwaj  i  teraz  ta  działka  jest  do  
sprzedania i to jest we tej chwili 1, 60 i nie wiem dlaczego komu zależy? Rada wy macie jakośsprzedania i to jest we tej chwili 1, 60 i nie wiem dlaczego komu zależy? Rada wy macie jakoś   
społeczeństwu iść naprzeciw i stoi ktoś na pewno stoi siostra Kamińska, która ona tym rządzi aspołeczeństwu iść naprzeciw i stoi ktoś na pewno stoi siostra Kamińska, która ona tym rządzi a  
wy pozostali nie wiecie, o co chodzi, no o co tam chodzi o 1, 60 i wy nie chcecie to sprzedać ja towy pozostali nie wiecie, o co chodzi, no o co tam chodzi o 1, 60 i wy nie chcecie to sprzedać ja to   
od roku kosze uprawiam i płace za to 40 lat płace za 1200 m a moja powierzchnia ma 1000 m iod roku kosze uprawiam i płace za to 40 lat płace za 1200 m a moja powierzchnia ma 1000 m i  
chciałem to kupić a nagle Rada stoi i ta działka została podzielona i Rada wy się sprzeciwiacie ? Jachciałem to kupić a nagle Rada stoi i ta działka została podzielona i Rada wy się sprzeciwiacie ? Ja  
nie wiem, co wy tam widzicie, jaka jest tam przyczyna, że Pani Przewodnicząca, że wy blokujecienie wiem, co wy tam widzicie, jaka jest tam przyczyna, że Pani Przewodnicząca, że wy blokujecie  
tą działkę.  Ja się  zwracałem i  informowałem tutaj Pana Mazuro i ja mogę Panu kondolencjętą działkę.  Ja się  zwracałem i  informowałem tutaj Pana Mazuro i ja mogę Panu kondolencję   
złożyć gratuluję Panu za decyzję, jaką podjąć kondolencje. Bo wiem Pani mnie to ponosi jestemzłożyć gratuluję Panu za decyzję, jaką podjąć kondolencje. Bo wiem Pani mnie to ponosi jestem  
taki człowiek małomówny, ale mnie zaczynają złościć, bo nie można tak taki człowiek małomówny, ale mnie zaczynają złościć, bo nie można tak 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –ale przepraszam była ta działka wystawiona na przetarg i nie –ale przepraszam była ta działka wystawiona na przetarg i nie  
doszło do rozstrzygnięciadoszło do rozstrzygnięcia

Pan Bolesław JackiewiczPan Bolesław Jackiewicz – bo żeście wycofali z przetargu – bo żeście wycofali z przetargu

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –jeden przetarg był i nikomu nie zależało i nikt nie złożył –jeden przetarg był i nikomu nie zależało i nikt nie złożył

Pan Bolesław JackiewiczPan Bolesław Jackiewicz – Pani Przewodnicząca zeszłego roku dostałem trzy pisma od Pani – Pani Przewodnicząca zeszłego roku dostałem trzy pisma od Pani  
Burmistrz informowałem Pana Mazuro, że wy przez cały rok nie wzięliście tej sprawy na sesjęBurmistrz informowałem Pana Mazuro, że wy przez cały rok nie wzięliście tej sprawy na sesję  
żeby rozpatrzeć tego wniosku żeby rozpatrzeć tego wniosku 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –a Pan sprawdzał protokoły z komisji czy to się zgadzało z –a Pan sprawdzał protokoły z komisji czy to się zgadzało z  
prawdąprawdą

Pan Bolesław JackiewiczPan Bolesław Jackiewicz –ja nie jestem kontrolerem tego –ja nie jestem kontrolerem tego

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –ale Pan powtarza to co mówi teraz. Proszę radny Kaliciński –ale Pan powtarza to co mówi teraz. Proszę radny Kaliciński

Radny KalicińskiRadny Kaliciński – ja popieram Pana Jackiewicza, bo Rada zachowuje się jak małe dzieci, bo – ja popieram Pana Jackiewicza, bo Rada zachowuje się jak małe dzieci, bo  
Pani Kamińska powiedziała, że nie to niePani Kamińska powiedziała, że nie to nie
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Radna KamińskaRadna Kamińska – przepraszam cię bardzo czy słyszałeś cos takiego czy Kamińska odzywała – przepraszam cię bardzo czy słyszałeś cos takiego czy Kamińska odzywała  
się na ostatniej sesji?się na ostatniej sesji?

Radny KalicińskiRadny Kaliciński –tak –tak

Radna KamińskaRadna Kamińska –sprawdź protokół a później gadaj z Kamińską  –sprawdź protokół a później gadaj z Kamińską 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –ja proszę o spokój  –ja proszę o spokój 

Radny KalicińskiRadny Kaliciński –.. ona powinna być sprzedana, jako rolna i Jackiewiczowi sprzedana za to, że –.. ona powinna być sprzedana, jako rolna i Jackiewiczowi sprzedana za to, że  
płacił tyle lat za darmopłacił tyle lat za darmo

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –a  Panie  radny  proszę  powiedzieć,  ale  jak  za  darmo Pan –a  Panie  radny  proszę  powiedzieć,  ale  jak  za  darmo Pan  
Jackiewicz płacił za swoja własna działkę, ale to w gestii właściciela leży, aby wyjaśnił swoją swójJackiewicz płacił za swoja własna działkę, ale to w gestii właściciela leży, aby wyjaśnił swoją swój  
stan prawnystan prawny

Pan Bolesław JackiewiczPan Bolesław Jackiewicz –Pani Przewodnicząca to moja wina, że ja nie sprawdziłem  –Pani Przewodnicząca to moja wina, że ja nie sprawdziłem 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – tu nie ma, co mówić, bo to nie dotyczy tej działki proszę – tu nie ma, co mówić, bo to nie dotyczy tej działki proszę  
Pana. Proszę Pani Burmistrz chciała zabrać głosPana. Proszę Pani Burmistrz chciała zabrać głos

Pani Burmistrz – Pani Burmistrz – Wysoka RadoWysoka Rado  sprawa powinna być rozstrzygnięta i dzisiaj zakończona mamsprawa powinna być rozstrzygnięta i dzisiaj zakończona mam  
nadzieję  podjęciem  uchwałynadzieję  podjęciem  uchwały  ta  działka  nie  potrzebnie  budzi  emocje.  Stała  się  rzeczta  działka  nie  potrzebnie  budzi  emocje.  Stała  się  rzecz  
nieoczekiwana, ze Rada z własnej inicjatywy uchyliła tą uchwałę o zbyciu w drodze przetargu,nieoczekiwana, ze Rada z własnej inicjatywy uchyliła tą uchwałę o zbyciu w drodze przetargu,  
czyli  jakby zamknęła możliwość  w drodze przetargu kupna.  Ponownie  żeśmy przeanalizowaliczyli  jakby zamknęła możliwość  w drodze przetargu kupna.  Ponownie  żeśmy przeanalizowali  
sytuację i wpłynęli wnioski sąsiadów, którzy mieszkają przy tej działeczce i doszli  do zgody osytuację i wpłynęli wnioski sąsiadów, którzy mieszkają przy tej działeczce i doszli  do zgody o  
kupno i każdy kupi jakby swoją połówkę sąsiadująca. Dzisiaj proszę Państwa staje drugi raz, bokupno i każdy kupi jakby swoją połówkę sąsiadująca. Dzisiaj proszę Państwa staje drugi raz, bo  
ostatni była zaopiniowana negatywnie i jest naturalnym do sprzedania dla tych, którzy mieszkająostatni była zaopiniowana negatywnie i jest naturalnym do sprzedania dla tych, którzy mieszkają  
przy tej działeczce i kilka radnych blokuje tak jak powiedział Pan Jackiewicz tą sprzedaż tak jakprzy tej działeczce i kilka radnych blokuje tak jak powiedział Pan Jackiewicz tą sprzedaż tak jak  
powiedział Pan Jackiewicz i nie można sprawy rozstrzygnąć i dlaczego? powiedział Pan Jackiewicz i nie można sprawy rozstrzygnąć i dlaczego? 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę –proszę

Pan Bolesław JackiewiczPan Bolesław Jackiewicz –wszystkim, co blokuje ta sprawę jest Pani Kamińska –wszystkim, co blokuje ta sprawę jest Pani Kamińska

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –ale proszę sobie tutaj tak nie wytykać rzeczy ma Pan sprawę –ale proszę sobie tutaj tak nie wytykać rzeczy ma Pan sprawę  
proszę z radna wyjaśnić proszę z radna wyjaśnić 

Pan Bolesław JackiewiczPan Bolesław Jackiewicz – ale to jest prawda on chce tą działkę pozyskać dla siebie i o to – ale to jest prawda on chce tą działkę pozyskać dla siebie i o to  
chodzi co się śmiejesz Wilku chodzi co się śmiejesz Wilku 
Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój, ja mam pytanie do Pani Burmistrz, co z –proszę o spokój, ja mam pytanie do Pani Burmistrz, co z  
Panią, która użytkowała tą działkę w całości łącznie z garażem, co z Panią Karasiową, bo dla tejPanią, która użytkowała tą działkę w całości łącznie z garażem, co z Panią Karasiową, bo dla tej   
Pani  była  podejmowana  uchwała  i  z  taką  inicjatywa  Rada  podjęła  tą  uchwałę,  że  miała  byćPani  była  podejmowana  uchwała  i  z  taką  inicjatywa  Rada  podjęła  tą  uchwałę,  że  miała  być  
sprzedana dla osoby, która użytkowała ponad 45 lat proszę teraz odpowiedzieć, co z tą Panią sprzedana dla osoby, która użytkowała ponad 45 lat proszę teraz odpowiedzieć, co z tą Panią 

Pani Burmistrz – Pani Burmistrz – jak dobrze pamiętam był ogłoszony przetarg, ale nikt nie staną jak dobrze pamiętam był ogłoszony przetarg, ale nikt nie staną 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –75 zł za m2 to była zawyżona cena  –75 zł za m2 to była zawyżona cena 

Radna Kamińska opuściła salę obradRadna Kamińska opuściła salę obrad
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Pani Burmistrz –Pani Burmistrz –i proszę Państwa zawsze jest taka procedura, że po przetargach ogłoszonychi proszę Państwa zawsze jest taka procedura, że po przetargach ogłoszonych  
do działeczki do zbycia jest procedura, że można zbyć działkę w drodze rokowań, ale tak jakdo działeczki do zbycia jest procedura, że można zbyć działkę w drodze rokowań, ale tak jak  
mówię  nie  doszło  dom  tego,  ponieważ  Państwo  uchyliliście  uchwałę  o  zbyciu  zamknęliściemówię  nie  doszło  dom  tego,  ponieważ  Państwo  uchyliliście  uchwałę  o  zbyciu  zamknęliście  
możliwość zbycia tej działki poprzez uchylenie tej uchwałymożliwość zbycia tej działki poprzez uchylenie tej uchwały

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – bo Pani jej nie wykonała tak jak nam obiecała tu na sesji – bo Pani jej nie wykonała tak jak nam obiecała tu na sesji  
proszę radny Mazuroproszę radny Mazuro

Radny MazuroRadny Mazuro- i Pan Jackiewicz chciał mi dzisiaj kondolencje składać jak coś Panu zawiniłem- i Pan Jackiewicz chciał mi dzisiaj kondolencje składać jak coś Panu zawiniłem  
to mogę Pana przeprosić, ale kondolencje to proszę Pani Burmistrz złożyć za tak nie fortunneto mogę Pana przeprosić, ale kondolencje to proszę Pani Burmistrz złożyć za tak nie fortunne  
przeprowadzenie sprzedaży tej działki. Pytaliśmy Pana Mecenasa ta Pani chciała kupić tą działkęprzeprowadzenie sprzedaży tej działki. Pytaliśmy Pana Mecenasa ta Pani chciała kupić tą działkę  
ze względu na długie użytkowanie, nie można jej było sprzedać ze wskazaniem, bo musi być toze względu na długie użytkowanie, nie można jej było sprzedać ze wskazaniem, bo musi być to  
przetarg  nieograniczony.  Złożyło  się  tak,  że  ten  niezależny  rzeczoznawca  tak  niefortunnieprzetarg  nieograniczony.  Złożyło  się  tak,  że  ten  niezależny  rzeczoznawca  tak  niefortunnie  
wycenił  i  ta  cena mu się  tak trochę zawyżyła nie  wiem on jest  bezstronny.  I  w tym samymwycenił  i  ta  cena mu się  tak trochę zawyżyła nie  wiem on jest  bezstronny.  I  w tym samym  
momencie  ja  to  mówię  z  głowy,  więc  może  i  to  nie  będą  szczegóły  działka  ta,  o  którejmomencie  ja  to  mówię  z  głowy,  więc  może  i  to  nie  będą  szczegóły  działka  ta,  o  której  
rozmawiamy 75 zł za m2 działka na Kościuszki 10 zł za m2 to wtedy to była taka rażąca tarozmawiamy 75 zł za m2 działka na Kościuszki 10 zł za m2 to wtedy to była taka rażąca ta  
wycena ja nie mogę dokumentami służyć, ale my, jako radni nie fachowcy poczuliśmy, że coś tuwycena ja nie mogę dokumentami służyć, ale my, jako radni nie fachowcy poczuliśmy, że coś tu  
jest  nie w porządku i  ta  wycena to ani  tamta Pani nie  chciała  kupić  i  Pan Jackiewicz  to dojest  nie w porządku i  ta  wycena to ani  tamta Pani nie  chciała  kupić  i  Pan Jackiewicz  to do  
przetargu nie stanęli najnormalniej w świecie przetargu nie stanęli najnormalniej w świecie 
Dyskusja radnych na temat ceny działkiDyskusja radnych na temat ceny działki

Radny MazuroRadny Mazuro-teraz to nie ważne, ale to takie zawirowania, że to Pani radna będzie kupować a-teraz to nie ważne, ale to takie zawirowania, że to Pani radna będzie kupować a  
nie  tamta  Pani  gdzie  ten  garaż  i  dzisiaj  się  dowiadujemy,  że  została  działka  podzielona  nanie  tamta  Pani  gdzie  ten  garaż  i  dzisiaj  się  dowiadujemy,  że  została  działka  podzielona  na  
budowlaną i Pan Jackiewicz kupi działkę rolną i tutaj jest cały nie smak i Pan mówi, że ja nie chcębudowlaną i Pan Jackiewicz kupi działkę rolną i tutaj jest cały nie smak i Pan mówi, że ja nie chcę  
sprzedać ja nie chcę popierać takich działań, jakie się doprowadza do sprzedaży i tą działkę trzebasprzedać ja nie chcę popierać takich działań, jakie się doprowadza do sprzedaży i tą działkę trzeba  
było już rok temu sprzedać i zrobić po ludzku i Pani Burmistrz mówi, że wszystko jest porządkubyło już rok temu sprzedać i zrobić po ludzku i Pani Burmistrz mówi, że wszystko jest porządku  
a nie jest a nie jest 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Pani Burmistrz –proszę Pani Burmistrz

Pani BurmistrzPani Burmistrz – Panie Przewodnicy to nie jest tak, że my sobie żonglujemy działkami i raz jest – Panie Przewodnicy to nie jest tak, że my sobie żonglujemy działkami i raz jest  
budowlana a raz rolna, jeżeli pamiętam z dokumentów to, jeżeli działka została podzielona to ta,budowlana a raz rolna, jeżeli pamiętam z dokumentów to, jeżeli działka została podzielona to ta,   
na której jest postawiony garaż to ma charakter działki budowlanej a druga część działki jest rolnana której jest postawiony garaż to ma charakter działki budowlanej a druga część działki jest rolna   
i w ten sposób biegła wyceniła działki nie można mówić, że to my sobie ustalamy albo jak nami w ten sposób biegła wyceniła działki nie można mówić, że to my sobie ustalamy albo jak nam  
się podoba przecież są dokument komisje mogły się zapoznać a nie sugerować, że my w urzędziesię podoba przecież są dokument komisje mogły się zapoznać a nie sugerować, że my w urzędzie  
coś z tymi działkami kombinujemy, bo tak nie możnacoś z tymi działkami kombinujemy, bo tak nie można

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś wnioski? Bardzo proszę radny Wilk –czy są jakieś wnioski? Bardzo proszę radny Wilk

Radny WilkRadny Wilk – proszę Pana mnie w to wciągnięto mnie i Kamińską w tą walkę wciągnęła nas – proszę Pana mnie w to wciągnięto mnie i Kamińską w tą walkę wciągnęła nas  
Pani Burmistrz, aby pokazać, że my jesteśmy nie dobrzy dla Runowa  Pani Burmistrz, aby pokazać, że my jesteśmy nie dobrzy dla Runowa  

Pan Bolesław JackiewiczPan Bolesław Jackiewicz –jesteście nie dobrzy i dostaniecie ode mnie takie lanie  –jesteście nie dobrzy i dostaniecie ode mnie takie lanie 

Radny WilkRadny Wilk –proszę Pana ta Pani pracowała tam 40 lat czy Pan do niej poszedł czy Pani robi, –proszę Pana ta Pani pracowała tam 40 lat czy Pan do niej poszedł czy Pani robi,  
bo ja  to wezmę? Nie,  ta  Pani tutaj  płakała,  że po tylu latach ją stąd wyrzucają  ja  nie jestembo ja  to wezmę? Nie,  ta  Pani tutaj  płakała,  że po tylu latach ją stąd wyrzucają  ja  nie jestem  
przeciwny  Panu  też  nie  jestem negatywnie  nastawiony,  wstrzymuję  się  od  tego  i  nie  jestemprzeciwny  Panu  też  nie  jestem negatywnie  nastawiony,  wstrzymuję  się  od  tego  i  nie  jestem  
przeciwny niech Pan takich bzdur nie gadaprzeciwny niech Pan takich bzdur nie gada

Pan Bolesław JackiewiczPan Bolesław Jackiewicz –proszę Państwa ja bym wam opowiedział w szczegółach, ale nie –proszę Państwa ja bym wam opowiedział w szczegółach, ale nie  
będę tutajbędę tutaj
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Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Pani Zosi –proszę Pani Zosi

Pani Zofia Makarec Zastępca Burmistrza  Pani Zofia Makarec Zastępca Burmistrza  – proszę Państwa jak był ogłoszony przetarg na– proszę Państwa jak był ogłoszony przetarg na  
całą tą działkę 82 to koszt 6170 zł to byłą cena działaczki ustalona przez rzeczoznawcę to było 8całą tą działkę 82 to koszt 6170 zł to byłą cena działaczki ustalona przez rzeczoznawcę to było 8  
listopada 2007 roku, wycena 160 zł, koszt dokumentacji geodezyjnej 130 zł razem 6460 zł plus 22listopada 2007 roku, wycena 160 zł, koszt dokumentacji geodezyjnej 130 zł razem 6460 zł plus 22  
podatku VAT 7881, 20 za całośćpodatku VAT 7881, 20 za całość

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –a w ogłoszeniu proszę podać, jakie było albo wykazu do –a w ogłoszeniu proszę podać, jakie było albo wykazu do  
publicznej wiadomości, dobrze to nie jest tematem może będziemy to Pani Zosi w między czasiepublicznej wiadomości, dobrze to nie jest tematem może będziemy to Pani Zosi w między czasie  
znajdzie znajdzie 

Pani Zofia Makarec Zastępca Burmistrza  Pani Zofia Makarec Zastępca Burmistrza  –w ogłoszeniu było 6170 z dnia 6.12.2007 to ze–w ogłoszeniu było 6170 z dnia 6.12.2007 to ze  
strony internetowej strony internetowej 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze, przechodzimy do głosowania. Kto jest za – dobrze, przechodzimy do głosowania. Kto jest za  
podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 4. Kto jest za proszę o podniesienie ręki podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 4. Kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 4Za - 4
Przeciw - 3Przeciw - 3
Wstrzymało się - 4Wstrzymało się - 4
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 448/2009Uchwała nr 448/2009
w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego ograniczonegowyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego ograniczonego  

nieruchomości oznaczonych numerami 82/1 i 82/2 położonych w obrębie ewidencyjnymnieruchomości oznaczonych numerami 82/1 i 82/2 położonych w obrębie ewidencyjnym  
Połchowo (m. Runowo Pom.), Gmina WęgorzynoPołchowo (m. Runowo Pom.), Gmina Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszej uchwały)

Radna Kamińska wróciła na salę obradRadna Kamińska wróciła na salę obrad
Przewodnicząca  Rady MiejskiejPrzewodnicząca  Rady Miejskiej –  przechodzimy do druku w sprawie  wyrażenia  zgody na – przechodzimy do druku w sprawie  wyrażenia  zgody na  
sprzedaż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 1/21sprzedaż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 1/21  
położonej  w obrębie  ewidencyjnym Połchowo (m.  Runowo Pomorskie),  Gmina Węgorzyno.położonej  w obrębie  ewidencyjnym Połchowo (m.  Runowo Pomorskie),  Gmina Węgorzyno.  
Proszę komisję o opinię Proszę komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. MazuroPrzewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisję nie zaopiniowały –komisję nie zaopiniowały  
tego projektu uchwały, bo pytały, do kogo ten transformator dostarcza prąd i mieliśmy dostaćtego projektu uchwały, bo pytały, do kogo ten transformator dostarcza prąd i mieliśmy dostać  
odpowiedź, ale nie było na czas komisjiodpowiedź, ale nie było na czas komisji

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Pani Burmistrz proszę –dziękuję, Pani Burmistrz proszę

Pani  BurmistrzPani  Burmistrz –  proszę  Państwa  jest  to  transformator  wybudowany  dla  suszarni  zbóż –  proszę  Państwa  jest  to  transformator  wybudowany  dla  suszarni  zbóż  
zielonych  w  Połchowie  i  na  dzisiaj  mamy  informację  właściciela  sąsiedniej  działki,  czylizielonych  w  Połchowie  i  na  dzisiaj  mamy  informację  właściciela  sąsiedniej  działki,  czyli  
przechowalnia ziemniaków po centrali nasiennej współwłaścicielem jest Pan Stanisław Turek iprzechowalnia ziemniaków po centrali nasiennej współwłaścicielem jest Pan Stanisław Turek i  
mamy informację, że oni nie będą z tego korzystać, ale nie mamy tego na piśmie, więc ja proszęmamy informację, że oni nie będą z tego korzystać, ale nie mamy tego na piśmie, więc ja proszę  
radnych  o  oddalenie  tej  uchwały  na  kolejną  sesję  my  uzyskamy  oświadczenia  właścicieliradnych  o  oddalenie  tej  uchwały  na  kolejną  sesję  my  uzyskamy  oświadczenia  właścicieli  
sąsiadujących działek i będzie wtedy jasne sąsiadujących działek i będzie wtedy jasne 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –mamy wniosek Pani Burmistrz za oddaleniem, jeżeli nie ma –mamy wniosek Pani Burmistrz za oddaleniem, jeżeli nie ma  
innego wniosku przechodzimy do głosowania, kto jest za oddaleniem tego projektu uchwały, ktoinnego wniosku przechodzimy do głosowania, kto jest za oddaleniem tego projektu uchwały, kto  
jest za proszę o podniesienie rękijest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
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Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została oddalonaUchwała została oddalona

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku nr 6 w sprawie wyrażenia zgody na –przechodzimy do druku nr 6 w sprawie wyrażenia zgody na  
sprzedaż  w  trybie  bez  przetargowym  udziału  do  ¾  części  w  nieruchomości  zabudowanejsprzedaż  w  trybie  bez  przetargowym  udziału  do  ¾  części  w  nieruchomości  zabudowanej  
oznaczonej  numerem ewidencyjnym  165  położonej  w  obrębie  Połchowo.  Proszę  komisję  ooznaczonej  numerem ewidencyjnym  165  położonej  w  obrębie  Połchowo.  Proszę  komisję  o  
opinię opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. MazuroPrzewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisje wnioskowały o –komisje wnioskowały o  
oddalenie projektu uchwały ze względu na to, iż wyroki podjęte przez sądy nie są prawomocne,oddalenie projektu uchwały ze względu na to, iż wyroki podjęte przez sądy nie są prawomocne,  
mimo, że na którejś sesji mecenas mówił, że możemy podjąć uchwałęmimo, że na którejś sesji mecenas mówił, że możemy podjąć uchwałę

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Pan mecenas chciałby zabrać głos –dziękuję, Pan mecenas chciałby zabrać głos

Pan Krzysztof Judek Radca PrawnyPan Krzysztof Judek Radca Prawny – proszę Państwa z uwagi na to, że prowadzę tą sprawę to – proszę Państwa z uwagi na to, że prowadzę tą sprawę to  
chciałbym  parę  słów  tak  abyście  Państwo  wiedzieli  i  mieli  świadomość,  jakie  mogą  byćchciałbym  parę  słów  tak  abyście  Państwo  wiedzieli  i  mieli  świadomość,  jakie  mogą  być  
konsekwencję takiej czy nie innej decyzji.  Stan sprawy wygląda w ten sposób, o czym pewniekonsekwencję takiej czy nie innej decyzji.  Stan sprawy wygląda w ten sposób, o czym pewnie  
Państwo pamiętacie, że na tej działce ¾ gmina ma współwłasność a inna osoba fizyczna ¼ taPaństwo pamiętacie, że na tej działce ¾ gmina ma współwłasność a inna osoba fizyczna ¼ ta  
osoba ma tam mieszkanie,  jako właściciel  i  pobudowała sobie rozszerzenie  tego mieszkania iosoba ma tam mieszkanie,  jako właściciel  i  pobudowała sobie rozszerzenie  tego mieszkania i  
oczywiście  weszła  na  sąsiadującą  działkę,  co  było  nielegalne  właścicielka  sąsiedniej  działkioczywiście  weszła  na  sąsiadującą  działkę,  co  było  nielegalne  właścicielka  sąsiedniej  działki  
wystąpiła  do  sądu  i  pozwała  właściciela  i  gminę  uważając,  że  odpowiadają  wszyscywystąpiła  do  sądu  i  pozwała  właściciela  i  gminę  uważając,  że  odpowiadają  wszyscy  
współwłaściciele sąd wydał wyrok o eksmisję i to zarówno temu, który nabroił, czyli temu, cowspółwłaściciele sąd wydał wyrok o eksmisję i to zarówno temu, który nabroił, czyli temu, co  
pobudował i rozszerzył sobie mieszkanie wchodząc na sąsiednią działkę jak i gminie i ten wyrokpobudował i rozszerzył sobie mieszkanie wchodząc na sąsiednią działkę jak i gminie i ten wyrok  
w stosunku do gminy jest  absolutnie  niesprawiedliwy,  ponieważ gmina,  jeśli  nie  zajmuje tegow stosunku do gminy jest  absolutnie  niesprawiedliwy,  ponieważ gmina,  jeśli  nie  zajmuje tego  
mieszkania i nie zajmuje tej działki to nie powinna odpowiadać, ale niestety tak się złożyło, że odmieszkania i nie zajmuje tej działki to nie powinna odpowiadać, ale niestety tak się złożyło, że od  
tego wyroku gmina się nie odwołała wyrok się uprawomocnił i gmina jest zobowiązana też dotego wyroku gmina się nie odwołała wyrok się uprawomocnił i gmina jest zobowiązana też do  
wydania czegoś, czego nie posiada. Ponieważ długi czas komornik nie wiedział, jaka zrobić tęwydania czegoś, czego nie posiada. Ponieważ długi czas komornik nie wiedział, jaka zrobić tę  
eksmisję  właścicielka  sąsiedniej  działki  wystąpiła  do  sądu  w  ramach  tak  zwanej  egzekucjieksmisję  właścicielka  sąsiedniej  działki  wystąpiła  do  sądu  w  ramach  tak  zwanej  egzekucji  
świadczeń pieniężnych i domaga się, aby sąd wyraził zgodę na to, żeby ona sama to rozebrała aświadczeń pieniężnych i domaga się, aby sąd wyraził zgodę na to, żeby ona sama to rozebrała a   
żeby to rozebrać potrzebne są pieniądze w związku z tym domaga się, aby sąd przyznał od gminyżeby to rozebrać potrzebne są pieniądze w związku z tym domaga się, aby sąd przyznał od gminy  
i od tego który nabroił żeby zapłaciła za koszty tej rozbiórki wstępny kosztorys jest na 11 tys.i od tego który nabroił żeby zapłaciła za koszty tej rozbiórki wstępny kosztorys jest na 11 tys.  
parę złotych. Efekt może być taki tego procesu, że sąd postanowił zasięgnąć opinii biegłego efektparę złotych. Efekt może być taki tego procesu, że sąd postanowił zasięgnąć opinii biegłego efekt  
tego procesu może być taki, że gmina zapłaci 11 tys. czy więcej za bez durno, bo sama tu wtego procesu może być taki, że gmina zapłaci 11 tys. czy więcej za bez durno, bo sama tu w  
niczym nie zawiniła. Istnieje możliwości uniknięcia tego przez to, że pozbędziemy się kłopotu aniczym nie zawiniła. Istnieje możliwości uniknięcia tego przez to, że pozbędziemy się kłopotu a  
mianowicie ten, który wywołał całą tę aferę chce kupić ¾ we współwłasności nieruchomości imianowicie ten, który wywołał całą tę aferę chce kupić ¾ we współwłasności nieruchomości i   
gmina  ma okazję  to  sprzedać  wziąć  za  to  pieniądze  i  nie  obawiać  się,  że  zapłaci  należnośćgmina  ma okazję  to  sprzedać  wziąć  za  to  pieniądze  i  nie  obawiać  się,  że  zapłaci  należność  
związku z tym proponuję,  aby przy  głosowaniu brać to pod uwagę,  bo w żadnej  mierze niezwiązku z tym proponuję,  aby przy  głosowaniu brać to pod uwagę,  bo w żadnej  mierze nie  
jesteśmy  zobowiązani,  aby  czekać  czy  jeden  czy  drugi  proces  się  uprawomocnić  i  wręczjesteśmy  zobowiązani,  aby  czekać  czy  jeden  czy  drugi  proces  się  uprawomocnić  i  wręcz  
przeciwnie powinniśmy uciec do przodu. przeciwnie powinniśmy uciec do przodu. 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Pani proszę –dziękuję, Pani proszę

Pani  Małgorzata  KuźmińskaPani  Małgorzata  Kuźmińska-  ja  mam takie  pytanie  do  Pana  prawnika  i  wyrok  nie  był  o-  ja  mam takie  pytanie  do  Pana  prawnika  i  wyrok  nie  był  o  
eksmisję przede wszystkim tylko o wydanie nieruchomości a to nie jest eksmisja, ponieważ Paneksmisję przede wszystkim tylko o wydanie nieruchomości a to nie jest eksmisja, ponieważ Pan  
Parsza testamentalnie odziedziczył część po Pani Szczur a Pani Szczur mieszkała w przedniejParsza testamentalnie odziedziczył część po Pani Szczur a Pani Szczur mieszkała w przedniej  
części budynku to po pierwsze a po drugie wyrok prawomocny jest z 18 sierpnia 2006 roku doczęści budynku to po pierwsze a po drugie wyrok prawomocny jest z 18 sierpnia 2006 roku do  
dzisiaj nikt nic nie zrobił komornik wziął 2000 i teraz Panie prawniku nie czekamy na opiniedzisiaj nikt nic nie zrobił komornik wziął 2000 i teraz Panie prawniku nie czekamy na opinie  
biegłego tylko na wykładnię sądu biegłego tylko na wykładnię sądu 
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Pan Krzysztof Judek Radca PrawnyPan Krzysztof Judek Radca Prawny – ja tylko wyjaśnię ja użyłem potocznego sformułowania – ja tylko wyjaśnię ja użyłem potocznego sformułowania  
na to co formalnie nazywa się nakazaniem wydania nieruchomości podobnie jak sąd każe opuścićna to co formalnie nazywa się nakazaniem wydania nieruchomości podobnie jak sąd każe opuścić  
mieszkanie  to  każe  wydać  a  nie  mówi  o  eksmisji  natomiast  to  jest  potoczne  słowo  takżemieszkanie  to  każe  wydać  a  nie  mówi  o  eksmisji  natomiast  to  jest  potoczne  słowo  także  
rzeczywiście nakazał sąd aby gmina jak i ten współwłaściciel drugi wydał tą nieruchomość tylkorzeczywiście nakazał sąd aby gmina jak i ten współwłaściciel drugi wydał tą nieruchomość tylko  
gmina nie bardzo ma jak wydawać bo w tym pokoju nie mieszkagmina nie bardzo ma jak wydawać bo w tym pokoju nie mieszka

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ale  jest  właścicielem  nieruchomości  na  której  to  jest –  ale  jest  właścicielem  nieruchomości  na  której  to  jest  
posadowioneposadowione

Pan Krzysztof Judek Radca PrawnyPan Krzysztof Judek Radca Prawny –i właśnie teraz jest okazja, żeby nie być właścicielem  –i właśnie teraz jest okazja, żeby nie być właścicielem 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale to jest tak jak z właścicielem samochodu jak samochód – ale to jest tak jak z właścicielem samochodu jak samochód  
wyrządzi szkodę to ja szybko go sprzedaję żeby nie było na mnie a tu już mamy wyrok sądu iwyrządzi szkodę to ja szybko go sprzedaję żeby nie było na mnie a tu już mamy wyrok sądu i  
gmina jest zobowiązana gmina jest zobowiązana 

Pan Krzysztof Judek Radca PrawnyPan Krzysztof Judek Radca Prawny –i gmina jest niesłusznie, bo wydać nieruchomość może –i gmina jest niesłusznie, bo wydać nieruchomość może  
tylko jej posiadacz a nie właściciel można być właścicielem i wygrać proces o eksmisję, dlatego, żetylko jej posiadacz a nie właściciel można być właścicielem i wygrać proces o eksmisję, dlatego, że  
się nie posiada nieruchomości. Jeżeli ja wynajmę swoje mieszkanie to, jeżeli ktoś mnie pozwie osię nie posiada nieruchomości. Jeżeli ja wynajmę swoje mieszkanie to, jeżeli ktoś mnie pozwie o  
eksmisję to ja wygram, bo pozwany może być tylko ten najemca ten, kto w tym miejscu jest takżeeksmisję to ja wygram, bo pozwany może być tylko ten najemca ten, kto w tym miejscu jest także   
wyrok jest absolutnie nie prawidłowy wyrok jest absolutnie nie prawidłowy 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Panie mecenasie, jeśli jest współwłasność obojętnie już, w –Panie mecenasie, jeśli jest współwłasność obojętnie już, w  
jakiej części to czy należy to rozumieć, że w każdym kawałeczku w każdym ziarenku piasku wjakiej części to czy należy to rozumieć, że w każdym kawałeczku w każdym ziarenku piasku w  
każdej cegle budynku ta współwłasność istnieje?każdej cegle budynku ta współwłasność istnieje?

Pan Krzysztof Judek Radca PrawnyPan Krzysztof Judek Radca Prawny –współwłasność tak, ale trzeba odróżnić współwłasność –współwłasność tak, ale trzeba odróżnić współwłasność  
od posiadania są to dwie różne instytucje prawa cywilnego zaczynając to od trzymianów, którzyod posiadania są to dwie różne instytucje prawa cywilnego zaczynając to od trzymianów, którzy  
to wymyślili, opuścić wydać może tylko posiadacz, jeżeli właściciel nie posiada nieruchomości nieto wymyślili, opuścić wydać może tylko posiadacz, jeżeli właściciel nie posiada nieruchomości nie  
może jej wydać, bo nie ma jak i stąd ten kłopot, który ma komornik może jej wydać, bo nie ma jak i stąd ten kłopot, który ma komornik 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale jako współwłaściciel  ma chyba jakieś w cudzysłowiu – ale jako współwłaściciel  ma chyba jakieś w cudzysłowiu  
baciki aby zobowiązać tego drugiego współwłaściciela baciki aby zobowiązać tego drugiego współwłaściciela 

Pan Krzysztof  Judek  Radca  PrawnyPan Krzysztof  Judek  Radca  Prawny –  jeżeli  Pani  Przewodnicząca  ma  jakiś  pomysł  to  ja –  jeżeli  Pani  Przewodnicząca  ma  jakiś  pomysł  to  ja  
funduję skrzynkę wódki funduję skrzynkę wódki 

Pani Małgorzata KuźmińskaPani Małgorzata Kuźmińska-Panie prawniku moje zapytanie teraz takie skoro braliście udział-Panie prawniku moje zapytanie teraz takie skoro braliście udział  
na  remontowanie  budynku  na  około  12  tys.  to  jest  wcześniejszy  budynek  i  byliściena  remontowanie  budynku  na  około  12  tys.  to  jest  wcześniejszy  budynek  i  byliście  
współwłaścicielami, aby pokryć koszty a teraz już nie jesteście współwłaścicielami, aby pokryć koszty a teraz już nie jesteście 

Pan Krzysztof Judek Radca PrawnyPan Krzysztof Judek Radca Prawny – w tym sęk, że my nie zajmujemy tego pokoju, który – w tym sęk, że my nie zajmujemy tego pokoju, który  
zajmuje nasz współwłaściciel nie jesteśmy wstanie go wydaćzajmuje nasz współwłaściciel nie jesteśmy wstanie go wydać

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze mamy komisji o oddalenie czy są jakieś inne wnioski? –dobrze mamy komisji o oddalenie czy są jakieś inne wnioski?  
Jeśli nie ma głosujemy wniosek komisji. Kto jest za oddaleniem tego projektu uchwały proszę oJeśli nie ma głosujemy wniosek komisji. Kto jest za oddaleniem tego projektu uchwały proszę o  
podniesienie rękipodniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 9Za - 9
Przeciw - 1Przeciw - 1
Wstrzymało się - 2Wstrzymało się - 2
Uchwała została oddalonaUchwała została oddalona

Strona 19 z 28



Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –wyczerpaliśmy punkt uchwał przechodzimy do pierwszego –wyczerpaliśmy punkt uchwał przechodzimy do pierwszego  
czytania projektu budżetu na 2010 rok, ogłasza 10 minut przerwyczytania projektu budżetu na 2010 rok, ogłasza 10 minut przerwy

 - 10 minut przerwy -  - 10 minut przerwy - 
Nastąpiło zawieszenie się dyktafonu i fonia nie została nagranaNastąpiło zawieszenie się dyktafonu i fonia nie została nagrana

Ks.  Proboszcz  parafii  RunowoKs.  Proboszcz  parafii  Runowo -  …  do  zadania  ratowania  naszego  kościoła  gdyż  stan -  …  do  zadania  ratowania  naszego  kościoła  gdyż  stan  
techniczny naszego budynku był zatrważający jak się okazało później w trakcie prac przy wieżytechniczny naszego budynku był zatrważający jak się okazało później w trakcie prac przy wieży  
naszego kościoła były momenty takie, że groziło katastrofą budowlaną, czyli zawaleniem wierzy.naszego kościoła były momenty takie, że groziło katastrofą budowlaną, czyli zawaleniem wierzy.  
Podziękować na początku chciałbym za pieniążki, które w tamtym roku zostały przeznaczone zPodziękować na początku chciałbym za pieniążki, które w tamtym roku zostały przeznaczone z  
budżetu gminy otrzymaliśmy od Państwa 32 tys., które można powiedzieć, że zostały zjedzone wbudżetu gminy otrzymaliśmy od Państwa 32 tys., które można powiedzieć, że zostały zjedzone w  
chwilę takie są po prostu koszty remontu i zapewne będą jeszcze wyższe niż kościoła w Ginawie ichwilę takie są po prostu koszty remontu i zapewne będą jeszcze wyższe niż kościoła w Ginawie i  
jesteśmy z tego, co mi wiadomo parafią, która jako pierwsza te pieniążki miała rozliczone bardzojesteśmy z tego, co mi wiadomo parafią, która jako pierwsza te pieniążki miała rozliczone bardzo  
szybko  potrzeby  są  dość  wielkie  we  wrześniu  tego  roku  złożyliśmy,  jako  parafia  prośbę  oszybko  potrzeby  są  dość  wielkie  we  wrześniu  tego  roku  złożyliśmy,  jako  parafia  prośbę  o  
założenie  jakiś  środków,  bo  koszt  wieży  jest  wysoki.  Wystąpiliśmy  też  do  Ministerstwa  zzałożenie  jakiś  środków,  bo  koszt  wieży  jest  wysoki.  Wystąpiliśmy  też  do  Ministerstwa  z  
wnioskiem i myślimy, że zostanie ten wniosek rozpatrzony pozytywnie i dostaniemy jakąś pomoc,wnioskiem i myślimy, że zostanie ten wniosek rozpatrzony pozytywnie i dostaniemy jakąś pomoc,  
ale trzeba mieć soje 50% i myśleliśmy, że będą jakieś pieniążki w budżecie zagwarantowane, ale zale trzeba mieć soje 50% i myśleliśmy, że będą jakieś pieniążki w budżecie zagwarantowane, ale z  
tego  z  widać  w  projekcie  budżetu  na  2010  rok  nie  mogę  się  doszukać  tych  pieniążków  itego  z  widać  w  projekcie  budżetu  na  2010  rok  nie  mogę  się  doszukać  tych  pieniążków  i   
chciałbym takie zapytanie skierować do Państwa czy te pieniążki będziemy mogli otrzymać, jeślichciałbym takie zapytanie skierować do Państwa czy te pieniążki będziemy mogli otrzymać, jeśli  
tak to bardzo bym prosił o jakąś informację tak to bardzo bym prosił o jakąś informację 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Panie Januszko ja proszę o spokój, Pani Skarbnik czy Pani –Panie Januszko ja proszę o spokój, Pani Skarbnik czy Pani  
BurmistrzBurmistrz

Ks. Proboszcz parafii RunowoKs. Proboszcz parafii Runowo – ja tylko dodam, że faktycznie jest to kościół, który na terenie – ja tylko dodam, że faktycznie jest to kościół, który na terenie  
naszej gminy jest kościołem najbardziej wartościowym, jeśli chodzi o dziedzictwo, ponieważ raz,naszej gminy jest kościołem najbardziej wartościowym, jeśli chodzi o dziedzictwo, ponieważ raz,  
że najstarszy obiekt, bo pochodzący z wieku XIV z przełomem na XV a i bogate wyposażenieże najstarszy obiekt, bo pochodzący z wieku XIV z przełomem na XV a i bogate wyposażenie  
wnętrza, które jest ewenementem na skale zachodniopomorskiego w województwie są bodajżewnętrza, które jest ewenementem na skale zachodniopomorskiego w województwie są bodajże  
takie trzy kościoły i część prac też w tym roku została wykonana na wielką kwotę ponad 100 tys.takie trzy kościoły i część prac też w tym roku została wykonana na wielką kwotę ponad 100 tys.  
zł bardzo mocno są zaangażowani w to mieszkańcy, bo oni, co miesiąc robią składki między sobązł bardzo mocno są zaangażowani w to mieszkańcy, bo oni, co miesiąc robią składki między sobą  
mieliśmy od Państwa, 32 ale resztę też sami się staramy i prosiłbym o odpowiedź czy te pieniążkimieliśmy od Państwa, 32 ale resztę też sami się staramy i prosiłbym o odpowiedź czy te pieniążki  
są w jakiś sposób zagwarantowane i czy możemy na nie liczyć są w jakiś sposób zagwarantowane i czy możemy na nie liczyć 

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –mam pytanie  czy  ten  wniosek  do  Ministerstwa  na  50% –mam pytanie  czy  ten  wniosek  do  Ministerstwa  na  50%  
dofinansowania czy on wymaga wkładu własnego?dofinansowania czy on wymaga wkładu własnego?

Ks. Proboszcz parafii RunowoKs. Proboszcz parafii Runowo – tak 50% – tak 50%

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale czy to jest warunek na rozpatrzeniu pozytywnym czy wy – ale czy to jest warunek na rozpatrzeniu pozytywnym czy wy  
na wstępie już musicie mieć 50% i jaki terminna wstępie już musicie mieć 50% i jaki termin

Ks. Proboszcz parafii RunowoKs. Proboszcz parafii Runowo –tak, to luty, marzec tak w tych okolicach –tak, to luty, marzec tak w tych okolicach

Pani BurmistrzPani Burmistrz – Wysoka Rado jesteśmy kadencją, która zawsze przychylnie patrzy na remonty – Wysoka Rado jesteśmy kadencją, która zawsze przychylnie patrzy na remonty  
kościołów ogólnie  już chyba 100 tys.  wydaliśmy na wsparcie remontów kościołów na tereniekościołów ogólnie  już chyba 100 tys.  wydaliśmy na wsparcie remontów kościołów na terenie  
naszej gminy i również wniosek, który wpłyną do mnie przy kształtowaniu budżetu potwierdzamnaszej gminy i również wniosek, który wpłyną do mnie przy kształtowaniu budżetu potwierdzam  
jest na 90 tys. z parafii. Z Panią Skarbnik zapisałyśmy do podziału w nadwyżce 50 tys. kwoty dlajest na 90 tys. z parafii. Z Panią Skarbnik zapisałyśmy do podziału w nadwyżce 50 tys. kwoty dla  
Runowa to jest tak wstępnie, bo nie znamy jeszcze pełnej wysokości nadwyżki budżetowej, więcRunowa to jest tak wstępnie, bo nie znamy jeszcze pełnej wysokości nadwyżki budżetowej, więc  
na razie nie mogę złożyć deklaracji, że będziemy wstanie tutaj udzielić 90 tys. wiem, że wnioski sąna razie nie mogę złożyć deklaracji, że będziemy wstanie tutaj udzielić 90 tys. wiem, że wnioski są  
jeszcze Zwierzynka, więc proszę Państwa na pewno mogę złożyć deklarację i zobowiązanie, żejeszcze Zwierzynka, więc proszę Państwa na pewno mogę złożyć deklarację i zobowiązanie, że  
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jak  będziemy  dzielić  nadwyżkę  budżetową  Pani  Skarbnik  twierdzi,  że  część  możemy  już  wjak  będziemy  dzielić  nadwyżkę  budżetową  Pani  Skarbnik  twierdzi,  że  część  możemy  już  w  
styczniu lokat rozwiązać i podzielić na styczniowej sesji to na pewno będzie dotacja udzielona,styczniu lokat rozwiązać i podzielić na styczniowej sesji to na pewno będzie dotacja udzielona,   
dlatego, że jest to bardzo ważny kościółek perełka i te same siły, które żeście Państwo zebrali todlatego, że jest to bardzo ważny kościółek perełka i te same siły, które żeście Państwo zebrali to  
jest godne podziwu i na pewno będzie wsparcie radnych i moje, jaki i Pani Skarbnik. Nie znalazłjest godne podziwu i na pewno będzie wsparcie radnych i moje, jaki i Pani Skarbnik. Nie znalazł  
się ten kościółek w budżecie, ponieważ układając budżet musiałyśmy z Panią Skarbnik zapewnićsię ten kościółek w budżecie, ponieważ układając budżet musiałyśmy z Panią Skarbnik zapewnić  
dochody  i  wydatki  na  najpilniejsze  potrzeby  akie  musza  być  na  początku,  co  musi  byćdochody  i  wydatki  na  najpilniejsze  potrzeby  akie  musza  być  na  początku,  co  musi  być  
zapewnione i co musi funkcjonować. Natomiast już od stycznia będzie można robić zmiany częśćzapewnione i co musi funkcjonować. Natomiast już od stycznia będzie można robić zmiany część  
zadań już jest planowanych, bo musi być z nadwyżki, ponieważ nie mogłyśmy wszystkich zadańzadań już jest planowanych, bo musi być z nadwyżki, ponieważ nie mogłyśmy wszystkich zadań  
zgłoszonych  włożyć  do  projektu  budżetu,  ponieważ  budżet  się  nie  zamykał  więcej  byłozgłoszonych  włożyć  do  projektu  budżetu,  ponieważ  budżet  się  nie  zamykał  więcej  było  
wydatków  niż  dochodów  i  był  bardzo  wysoki  deficyt.  Więc  w  pierwszej  kolejnościwydatków  niż  dochodów  i  był  bardzo  wysoki  deficyt.  Więc  w  pierwszej  kolejności  
zabezpieczyłyśmy środki na inwestycje, które są kontynuowane, w których musi być udział dozabezpieczyłyśmy środki na inwestycje, które są kontynuowane, w których musi być udział do  
projektów unijnych. Tutaj jest deklaracja, że będzie 50 tys. a jak będzie duża nadwyżka to możeprojektów unijnych. Tutaj jest deklaracja, że będzie 50 tys. a jak będzie duża nadwyżka to może  
radni się zgodzą na pełną kwotę na 90 tys.  radni się zgodzą na pełną kwotę na 90 tys.  

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –bardzo proszę  –bardzo proszę 

Ks. Proboszcz parafii RunowoKs. Proboszcz parafii Runowo –także pierwszy raz uczestniczę w Państwa posiedzeniu i widzę, –także pierwszy raz uczestniczę w Państwa posiedzeniu i widzę,  
że są różne jakieś spory i rację po różnych stronach i bardzo prosiłbym Państwa bardzo i myślę,że są różne jakieś spory i rację po różnych stronach i bardzo prosiłbym Państwa bardzo i myślę,  
że są sprawy takie, że bez względu, po której stronie siedzimy powinny być rozpatrywane pozaże są sprawy takie, że bez względu, po której stronie siedzimy powinny być rozpatrywane poza  
wszelkim jakimiś podziałami i myślę, że takim i sprawami jest kultura, sztuka i dziedzictwo, którewszelkim jakimiś podziałami i myślę, że takim i sprawami jest kultura, sztuka i dziedzictwo, które  
tam  gdzieś  posiadamy  mogę  przyjąć,  że  ta  deklaracja  Pani  Burmistrz  przed  radnymi  o  tychtam gdzieś  posiadamy  mogę  przyjąć,  że  ta  deklaracja  Pani  Burmistrz  przed  radnymi  o  tych  
pieniążkach jest jakby zapewnieniem o tym, że te pieniążki będziemy posiadali,  tak. Dla mniepieniążkach jest jakby zapewnieniem o tym, że te pieniążki będziemy posiadali,  tak. Dla mnie  
generalnie już mówię to nie raz, że nie jest dla mnie istotne czy one będą w budżecie, ale jak są wgeneralnie już mówię to nie raz, że nie jest dla mnie istotne czy one będą w budżecie, ale jak są w   
budżecie  to  są  pewniejsze,  ale  z  nadwyżki  planujemy  pracujemy  na  ten  rok  i  planujemybudżecie  to  są  pewniejsze,  ale  z  nadwyżki  planujemy  pracujemy  na  ten  rok  i  planujemy  
dokończenie  remontu  wierzy,  która  ta  najgorsza  część  została  uratowana  w  niedzielę  oddokończenie  remontu  wierzy,  która  ta  najgorsza  część  została  uratowana  w  niedzielę  od  
kilkunastu lat w Runowie zabiły dzwony, bo wcześniej nie można było dzwonem dzwonić, bokilkunastu lat w Runowie zabiły dzwony, bo wcześniej nie można było dzwonem dzwonić, bo  
rozsypałaby się wieża a ludzie mieli łzy w oczach i chcemy tą wieże skończyć a jak będziemy się orozsypałaby się wieża a ludzie mieli łzy w oczach i chcemy tą wieże skończyć a jak będziemy się o  
inne środki starali to może i dach też zaczniemy remontować, aby się nam na głowę nie lało, więcinne środki starali to może i dach też zaczniemy remontować, aby się nam na głowę nie lało, więc  
ufam i w takim układzie podziękuję Państwu za już tą obecnością na radzie nie będę Państwaufam i w takim układzie podziękuję Państwu za już tą obecnością na radzie nie będę Państwa  
męczył swoją osobą dla mnie jest to zapewnienie i ufam, że zostanie to spełnione męczył swoją osobą dla mnie jest to zapewnienie i ufam, że zostanie to spełnione 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękujemy, radna Kamińska proszę –dziękujemy, radna Kamińska proszę

Radna KamińskaRadna Kamińska – ja powiem coś takiego, co też się tyczy budżetu, ale ja bym wolała, aby te – ja powiem coś takiego, co też się tyczy budżetu, ale ja bym wolała, aby te  
pieniądze, o których mówił ksiądz były w budżecie i dlatego jak one są w budżecie to one sąpieniądze, o których mówił ksiądz były w budżecie i dlatego jak one są w budżecie to one są  
pewne. Powiem tylko tak jak to ma być tak jak z wodociągami na wioskach gdzie ja prosiłampewne. Powiem tylko tak jak to ma być tak jak z wodociągami na wioskach gdzie ja prosiłam  
Gardno, Kąkolewice i Lesięcin i nagle mi się wkłada na tą inwestycję 20 tys. tak żeby mi tylkoGardno, Kąkolewice i Lesięcin i nagle mi się wkłada na tą inwestycję 20 tys. tak żeby mi tylko  
zatkać  buzie  tak  powiem  wprost  to  jak  się  w  budżecie  nie  zapisze  tych  50  tys.  i  tutaj  niezatkać  buzie  tak  powiem  wprost  to  jak  się  w  budżecie  nie  zapisze  tych  50  tys.  i  tutaj  nie  
zaklepiemy na sesji budżetowej, bo w nadwyżce się dużo rzeczy rozejdzie. Dobrze ja chciałabymzaklepiemy na sesji budżetowej, bo w nadwyżce się dużo rzeczy rozejdzie. Dobrze ja chciałabym  
żeby te pieniądze zostały zapisane i będziemy później szukać w budżecie żeby te pieniądze zostały zapisane i będziemy później szukać w budżecie 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Panie sołtysie proszę –Panie sołtysie proszę

Sołtys KorczSołtys Korcz – a jak będzie nadwyższka to proszę nie zapomnieć o kościele w Mielnie, bo dla – a jak będzie nadwyższka to proszę nie zapomnieć o kościele w Mielnie, bo dla  
nas to też jest perełka w pewnym stopniunas to też jest perełka w pewnym stopniu

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –dobrze  wracamy  do  projektu  budżetu,  bo  to  jest  nasz –dobrze  wracamy  do  projektu  budżetu,  bo  to  jest  nasz  
dzisiejszy temat, proszę pozostałych radnych o zabieranie głosu. Radny Hlib proszędzisiejszy temat, proszę pozostałych radnych o zabieranie głosu. Radny Hlib proszę

Radny HlibRadny Hlib – ja chciałem się zapytać Panią Elę o nadwyższkę budżetową czy Pani coś już wie  – ja chciałem się zapytać Panią Elę o nadwyższkę budżetową czy Pani coś już wie 
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Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale to nie jest temat na dzisiaj. Proszę radny Cierpisz – ale to nie jest temat na dzisiaj. Proszę radny Cierpisz

Radny  CierpiszRadny  Cierpisz –  drodzy  radni  widząc  budżet  dział  926  kultura  fizyczna  i  sport  jak  żyję –  drodzy  radni  widząc  budżet  dział  926  kultura  fizyczna  i  sport  jak  żyję  
pięćdziesiąt parę lat to ani jednego Bońka żeśmy się nie doczekali i proponuję 10 tys. z działu 926pięćdziesiąt parę lat to ani jednego Bońka żeśmy się nie doczekali i proponuję 10 tys. z działu 926  
przenieść  do  Kultura  i  Ochrona  dziedzictwa  narodowego  ta  kwota  wydaje  mi  się  bardzoprzenieść  do  Kultura  i  Ochrona  dziedzictwa  narodowego  ta  kwota  wydaje  mi  się  bardzo  
zawyżona i  druga sprawa..jeśli  jest  tak zwany alkoholik to jeszcze jest  i  rodzina i  rodzeństwozawyżona i  druga sprawa..jeśli  jest  tak zwany alkoholik to jeszcze jest  i  rodzina i  rodzeństwo  
pomagało a nie tylko utrzymywać się na koszt gminy.pomagało a nie tylko utrzymywać się na koszt gminy.

Przewodnicząca  Rady MiejskiejPrzewodnicząca  Rady Miejskiej –dziękujemy.  Kto z  Państwa radnych?  Radny Kołodyński –dziękujemy.  Kto z  Państwa radnych?  Radny Kołodyński  
proszę proszę 

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński – dziękuję Pani Burmistrz i Pani Skarbnik za to, że w budżecie znalazła 320 – dziękuję Pani Burmistrz i Pani Skarbnik za to, że w budżecie znalazła 320  
tys. na samochód jestem bardzo zadowolony 170 w budżecie i 150 w tym roku, bo jeszcze żeśmytys. na samochód jestem bardzo zadowolony 170 w budżecie i 150 w tym roku, bo jeszcze żeśmy  
150 nie wycofali także przejdzie na nowy rok150 nie wycofali także przejdzie na nowy rok

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –jak nie będzie umowy żadnej podpisanej to nie przejdzie to –jak nie będzie umowy żadnej podpisanej to nie przejdzie to  
przejdzie w nadwyższkęprzejdzie w nadwyższkę

Pani SkarbnikPani Skarbnik – nic nie przejdzie w nadwyższkę – nic nie przejdzie w nadwyższkę

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński – to tylko 170 a tak się cieszyłem – to tylko 170 a tak się cieszyłem

Pani Skarbnik Pani Skarbnik – w tym roku na samochód było zaplanowane, 150 ale z kredytu– w tym roku na samochód było zaplanowane, 150 ale z kredytu

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński – chciałem zauważyć, że budżet na straż pożarną został obcięty w ubiegłym – chciałem zauważyć, że budżet na straż pożarną został obcięty w ubiegłym  
roku z tego co wyczytałem to 9 tys. w tym roku nam dziabnięto szkoda bo budżety były takie jakroku z tego co wyczytałem to 9 tys. w tym roku nam dziabnięto szkoda bo budżety były takie jak  
co roku podwyższali na straże pożarne w tym roku jest to jeden budżetów który się cofa i któryco roku podwyższali na straże pożarne w tym roku jest to jeden budżetów który się cofa i który   
tak naprawdę nam zabiera 9 tys.  dla porównania  to jest dobra pompa do wypompowania natak naprawdę nam zabiera 9 tys.  dla porównania  to jest dobra pompa do wypompowania na  
przykład  zalanych  domów.  Trzecia  bolączka,  która  mnie  bardzo  boli  to  na  2010  gdzie  nieprzykład  zalanych  domów.  Trzecia  bolączka,  która  mnie  bardzo  boli  to  na  2010  gdzie  nie  
znalazły się pieniążki na rozbudowę remizy w Węgorzynie szkoda to będzie kolejny rok gdzie nicznalazły się pieniążki na rozbudowę remizy w Węgorzynie szkoda to będzie kolejny rok gdzie nic   
nie  zostanie  zrobione  wiele  się  mówi o poprzedniej  Radzie  dobrze,  źle,  ale  drodzy Państwonie  zostanie  zrobione  wiele  się  mówi o poprzedniej  Radzie  dobrze,  źle,  ale  drodzy Państwo  
poprzednia Rada przy najmniej wyznaczyła kierunek i dała nadzieje na lepszy byt strażakom i copoprzednia Rada przy najmniej wyznaczyła kierunek i dała nadzieje na lepszy byt strażakom i co  
nawet przeznaczyła konkretne pieniądze przeznaczone na ten cel na to zdanie i nic przez te latanawet przeznaczyła konkretne pieniądze przeznaczone na ten cel na to zdanie i nic przez te lata  
nie zostało zrobione wręcz przeciwnie pieniądze, które zostały przeznaczone na ten cel zostałynie zostało zrobione wręcz przeciwnie pieniądze, które zostały przeznaczone na ten cel zostały  
wydane na różne na przykład zabawy i pieniążki się roztrwoniło i w przyszłym roku startujemy zwydane na różne na przykład zabawy i pieniążki się roztrwoniło i w przyszłym roku startujemy z  
zerem. Bardzo jest mi przykro i ubolewam, że ludziom, którzy ratują  mienie i  życie ludzkiej,zerem. Bardzo jest mi przykro i ubolewam, że ludziom, którzy ratują  mienie i  życie ludzkiej,   
szkoda uważałem, że w budżecie na 2010 rok ruszymy dla nas strażaków ważną inwestycją a tuszkoda uważałem, że w budżecie na 2010 rok ruszymy dla nas strażaków ważną inwestycją a tu  
nic i jest mi bardzo z tego powodu przykro i uważam, że dobry gospodarz tak nie podchodzi donic i jest mi bardzo z tego powodu przykro i uważam, że dobry gospodarz tak nie podchodzi do   
sprawy sprawy 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radna Kamińska proszę –dziękuję, radna Kamińska proszę

Radna KamińskaRadna Kamińska – ja mam takie pytanie, jakie to są pieniądze Pani Ela napisała 250 tys. dla – ja mam takie pytanie, jakie to są pieniądze Pani Ela napisała 250 tys. dla  
Pani Janiec za gospodarkę mieszkaniową w budżecie jest tak zapisane a z tego, co wiem PaniPani Janiec za gospodarkę mieszkaniową w budżecie jest tak zapisane a z tego, co wiem Pani  
Burmistrz robi to w formie oszczędnościBurmistrz robi to w formie oszczędności

Pani  SkarbnikPani  Skarbnik –  ta  kwota,  która  jest  przeznaczona  dla  Pani  Janiec  i  w  ramach  tego  Pani –  ta  kwota,  która  jest  przeznaczona  dla  Pani  Janiec  i  w  ramach  tego  Pani  
Burmistrz ma się zmieścić Burmistrz ma się zmieścić 

Radna KamińskaRadna Kamińska –a to miało być taniej Pani Burmistrz miała z tego zaoszczędzić? Tak czy nie? –a to miało być taniej Pani Burmistrz miała z tego zaoszczędzić? Tak czy nie?  
Bo mamy coś zaoszczędzić, bo tu dla Pani była ta gospodarka poza gminą a jeżeli ma przejść doBo mamy coś zaoszczędzić, bo tu dla Pani była ta gospodarka poza gminą a jeżeli ma przejść do  
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gminy to ma być to tańsze a ja uważam, że dla 10 czy 20 tys. to się nie opłaca tego brać to musigminy to ma być to tańsze a ja uważam, że dla 10 czy 20 tys. to się nie opłaca tego brać to musi  
być jakaś lepsza suma, bo ja już mam na kościół w Runowie być jakaś lepsza suma, bo ja już mam na kościół w Runowie 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – remont kościółka też zapisałam sołtysa tylko proszę dopilnować, aby parafia – remont kościółka też zapisałam sołtysa tylko proszę dopilnować, aby parafia  
złożyła wniosek, następnie Pan radny Kołodyński tutaj wylewa krokodylowe łzy, jako strażak azłożyła wniosek, następnie Pan radny Kołodyński tutaj wylewa krokodylowe łzy, jako strażak a  
jako radny nie patrzy na budżet ile pieniędzy tej kadencji już trzeci rok poszło na straże wymianajako radny nie patrzy na budżet ile pieniędzy tej kadencji już trzeci rok poszło na straże wymiana  
samochodu  w  Zwierzynku  w  Sielsku  zakończona  rozgrzebana  inwestycja  w  Runowie,samochodu  w  Zwierzynku  w  Sielsku  zakończona  rozgrzebana  inwestycja  w  Runowie,  
zakończenie  inwestycji  w Zwierzynku  i  teraz 170  tys.  zaplanowane  na zakup samochodu dlazakończenie  inwestycji  w Zwierzynku  i  teraz 170  tys.  zaplanowane  na zakup samochodu dla  
Węgorzyna i Pan śmie twierdzić, że to jest cofanie się do tyłu, że nie dajemy na straże a ja sięWęgorzyna i Pan śmie twierdzić, że to jest cofanie się do tyłu, że nie dajemy na straże a ja się  
pytam, co jako Pan radny w tamtej kadencji zrobił dla tej straży nawet będąc komendantem strażypytam, co jako Pan radny w tamtej kadencji zrobił dla tej straży nawet będąc komendantem straży  
OSP nawet Pan nie zrobił toalety przez cztery lata tylko dzisiaj ja się dowiaduje, że strażacy nieOSP nawet Pan nie zrobił toalety przez cztery lata tylko dzisiaj ja się dowiaduje, że strażacy nie  
mają toalety tylko latają za krzaczek to, to jest niepokojące a proszę nie mówić, że budżet dlamają toalety tylko latają za krzaczek to, to jest niepokojące a proszę nie mówić, że budżet dla  
straży jest mały. Straże mają jeszcze dotacje z zarządzania kryzysowego na wyposażenie właśniestraży jest mały. Straże mają jeszcze dotacje z zarządzania kryzysowego na wyposażenie właśnie  
OSP Węgorzyno i zawsze jeszcze w ciągu roku dostajemy dotacje z zarządu głównego OSP naOSP Węgorzyno i zawsze jeszcze w ciągu roku dostajemy dotacje z zarządu głównego OSP na  
dotacje właśnie na sprzęt na te pompy i te inne sprzęty z centrum zarządzania kryzysowego nadotacje właśnie na sprzęt na te pompy i te inne sprzęty z centrum zarządzania kryzysowego na  
jednostkę  ratownictwa gaśniczego,  którą  jest  OSP Węgorzyno i  proszę nie mówić,  że będziejednostkę  ratownictwa gaśniczego,  którą  jest  OSP Węgorzyno i  proszę nie mówić,  że będzie  
brakowała na straże pieniędzy, bo ja mam pytanie czy w tym roku brakuje na straże? Nie mabrakowała na straże pieniędzy, bo ja mam pytanie czy w tym roku brakuje na straże? Nie ma  
akurat komendanta Gminnego OSP, ale ja nie mam takich sygnałów, ale strażacy mieli wydatkiakurat komendanta Gminnego OSP, ale ja nie mam takich sygnałów, ale strażacy mieli wydatki  
okrojone żeby im nie brakowało na paliwo nawet wręcz odwrotnie, bo pamiętacie Państwo jakokrojone żeby im nie brakowało na paliwo nawet wręcz odwrotnie, bo pamiętacie Państwo jak  
wzrosły wynagrodzenia najwyższa stawka w powiecie 15 zł za godzinę i mimo to, że stawka takwzrosły wynagrodzenia najwyższa stawka w powiecie 15 zł za godzinę i mimo to, że stawka tak  
wzrosła  to  są  pieniądze  na  straże  i  nie  zabieramy  z  paliwa  czy  z  innych  rzeczy  po  prostuwzrosła  to  są  pieniądze  na  straże  i  nie  zabieramy  z  paliwa  czy  z  innych  rzeczy  po  prostu  
zwiększyliśmy  wtedy  budżet  na  straże.  Także  nie  zgadzam  się  tutaj  z  tą  opinią  jest  niezwiększyliśmy  wtedy  budżet  na  straże.  Także  nie  zgadzam  się  tutaj  z  tą  opinią  jest  nie  
sprawiedliwa wobec mnie, bo jeżeli  ja porównam budżety straży w tej kadencji  i  w tamtej tosprawiedliwa wobec mnie, bo jeżeli  ja porównam budżety straży w tej kadencji  i  w tamtej to  
wyjdzie, że wydajemy w tej kadencji więcej pieniędzy na straże. Natomiast było jeszcze pytaniewyjdzie, że wydajemy w tej kadencji więcej pieniędzy na straże. Natomiast było jeszcze pytanie  
Pani radnej odnośnie administratora koszty w ubiegłym roku administratora tak jak Pani SkarbnikPani radnej odnośnie administratora koszty w ubiegłym roku administratora tak jak Pani Skarbnik  
mówiła  260  tys.  zaplanowałam w tym roku 250  tys.  to  już  jest  10  tys.  mniej  i  te  koszty  sąmówiła  260  tys.  zaplanowałam w tym roku 250  tys.  to  już  jest  10  tys.  mniej  i  te  koszty  są  
rozplanowane  na  cały  rok  na  koszty  utrzymania  mieszkań a więc  pełną  obsługę kominiarza,rozplanowane  na  cały  rok  na  koszty  utrzymania  mieszkań a więc  pełną  obsługę kominiarza,  
remonty ubezpieczenia badania instalacji  elektrycznej i musimy to wszystko rozbić w miesiącuremonty ubezpieczenia badania instalacji  elektrycznej i musimy to wszystko rozbić w miesiącu  
styczniu, bo jak to wszystko przejmiemy budynki od administratora to faktycznie zobaczymy,styczniu, bo jak to wszystko przejmiemy budynki od administratora to faktycznie zobaczymy,  
jakie nas czekają faktycznie wydatki i można tu zaoszczędzić 5 czy 10 tys., ale nie, 260 bo to byjakie nas czekają faktycznie wydatki i można tu zaoszczędzić 5 czy 10 tys., ale nie, 260 bo to by  
oznaczało, że w ogóle nie zarządzamy naszym majątkiem, bo to nie są jakieś pieniądze, któreoznaczało, że w ogóle nie zarządzamy naszym majątkiem, bo to nie są jakieś pieniądze, które  
można sobie wziąć można sobie wziąć 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –radna Kamińska proszę –radna Kamińska proszę

Radna KamińskaRadna Kamińska -  o ile  się nie mylę nie podam sumy powiedziałam kilka tysięcy,  więc nie -  o ile  się nie mylę nie podam sumy powiedziałam kilka tysięcy,  więc nie  
powiedziałam 260 tys. po drugie nie życzę sobie, aby Pani w ten sposób odzywała się do radnegopowiedziałam 260 tys. po drugie nie życzę sobie, aby Pani w ten sposób odzywała się do radnego  
Kołodyńskiego, bo nie wylewał łez tylko powiedział to w normalnym tonie i to, co powiedziałKołodyńskiego, bo nie wylewał łez tylko powiedział to w normalnym tonie i to, co powiedział  
jest  prawdą i  tyczyło się  warunków,  w jakich oni  mają się  myć i  po akcji  gaśniczej,  w jakiejjest  prawdą i  tyczyło się  warunków,  w jakich oni  mają się  myć i  po akcji  gaśniczej,  w jakiej  
przebywają tego dotyczyło także Pan Kołodyński powiedział bardzo dobrze i tutaj się zgadzam zprzebywają tego dotyczyło także Pan Kołodyński powiedział bardzo dobrze i tutaj się zgadzam z  
nim  a  Pani  wyolbrzymiła  na  swój  sposób  natomiast  mi  chodzi  o  to,  że  na  gospodarcenim  a  Pani  wyolbrzymiła  na  swój  sposób  natomiast  mi  chodzi  o  to,  że  na  gospodarce  
mieszkaniowej mamy zaoszczędzić to na pewno nie chodzi o 10 tys., bo chodzi, że 250 tys. to wmieszkaniowej mamy zaoszczędzić to na pewno nie chodzi o 10 tys., bo chodzi, że 250 tys. to w  
tym  jest  zarządzanie  a  jeżeli  chodzi  o  remonty  to  20%  a  pozostałe  to  obsługa  z  tego,  cotym  jest  zarządzanie  a  jeżeli  chodzi  o  remonty  to  20%  a  pozostałe  to  obsługa  z  tego,  co  
przejmuje gmina i to, co nam Pani Burmistrz wstępnie powiedziała mają to pracownicy, jakoprzejmuje gmina i to, co nam Pani Burmistrz wstępnie powiedziała mają to pracownicy, jako  
dodatek funkcji a teraz już nie?dodatek funkcji a teraz już nie?

Pani BurmistrzPani Burmistrz –tak nie mówiłam to proszę mi tak nie wmawiać  –tak nie mówiłam to proszę mi tak nie wmawiać 

Radna KamińskaRadna Kamińska  - ale obowiązki się zwiększą i niby miała być oszczędność   - ale obowiązki się zwiększą i niby miała być oszczędność 
Zakłócenia na Sali spowodowane głośną dyskusją mieszkańca WęgorzynaZakłócenia na Sali spowodowane głośną dyskusją mieszkańca Węgorzyna
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Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój Panie Januszko  –proszę o spokój Panie Januszko 

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński –  nie  potrzebna  polemika  rozumiem Panią,  że  nie  jest  Pani  przychylnie –  nie  potrzebna  polemika  rozumiem Panią,  że  nie  jest  Pani  przychylnie  
nastawiona ma Pani całkowite prawo do tego tylko, że proszę nie oceniać tego, co ja zrobiłem dlanastawiona ma Pani całkowite prawo do tego tylko, że proszę nie oceniać tego, co ja zrobiłem dla  
straży Pani nie jest władna oceniać tego, bo od tego jest zarząd i walne mnie oceniało a nie Pani straży Pani nie jest władna oceniać tego, bo od tego jest zarząd i walne mnie oceniało a nie Pani 
Zakłócenia na Sali spowodowane głośną dyskusją mieszkańca WęgorzynaZakłócenia na Sali spowodowane głośną dyskusją mieszkańca Węgorzyna

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński –walne mnie oceniało i oceniło mnie pozytywnie ja wiem, że Pani to nie –walne mnie oceniało i oceniło mnie pozytywnie ja wiem, że Pani to nie  
pasuje ale tak było a co zrobiłem dla straży to chociaż te 15 zł za godzinę pasuje ale tak było a co zrobiłem dla straży to chociaż te 15 zł za godzinę 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę wrócić do budżetu –proszę wrócić do budżetu

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński –to jest do budżetu proszę mnie tutaj nie, i  nie byłem komendantem tylko –to jest do budżetu proszę mnie tutaj nie, i  nie byłem komendantem tylko  
prezesem,  że  co  ja  nie  zrobiłem ubikacji  a  co  miałem toi  toja  kupić  za  składki  i  postawićprezesem,  że  co  ja  nie  zrobiłem ubikacji  a  co  miałem toi  toja  kupić  za  składki  i  postawić  
strażakom gdzie  budynek i  całe mienie  należy  do gminy i  Pani jest  gospodarzem i  cały czasstrażakom gdzie  budynek i  całe mienie  należy  do gminy i  Pani jest  gospodarzem i  cały czas  
powtarzałem i będę powtarzał powtarzałem i będę powtarzał 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja mam pytanie odnośnie tych lokali komunalnych ile etatów – ja mam pytanie odnośnie tych lokali komunalnych ile etatów  
w gminie będzie potrzebnych żeby obsłużyć ten dział? w gminie będzie potrzebnych żeby obsłużyć ten dział? 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – przejmujemy dwa etaty od administratora jak były mieszkania w gminie to – przejmujemy dwa etaty od administratora jak były mieszkania w gminie to  
były dwa etaty przypisane do lokali i jak były przejmowane te mieszkania przez administratora tobyły dwa etaty przypisane do lokali i jak były przejmowane te mieszkania przez administratora to  
one przeszły do administratora i te dwa etaty przechodzą do gminy z powrotem one przeszły do administratora i te dwa etaty przechodzą do gminy z powrotem 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – jakie są jeszcze pytania do projektu budżetu? Proszę radny – jakie są jeszcze pytania do projektu budżetu? Proszę radny  
MazuroMazuro

Radny MazuroRadny Mazuro – ja jeszcze oczekuję wnioski do projektu budżetu, bo komisja jeszcze się zbierze – ja jeszcze oczekuję wnioski do projektu budżetu, bo komisja jeszcze się zbierze  
do samego budżetu i Pani Burmistrz, aby je przyjęła autopoprawką, bo te tematy do budżetu tedo samego budżetu i Pani Burmistrz, aby je przyjęła autopoprawką, bo te tematy do budżetu te   
wnioski o kościoły tak pozytywnie ja znam chęci i zdolności Pani Burmistrz, bo praktycznie tychwnioski o kościoły tak pozytywnie ja znam chęci i zdolności Pani Burmistrz, bo praktycznie tych  
pieniędzy nie mamy i z czegoś musielibyśmy zabrać było to takie bardzo pouczające jak mówił,pieniędzy nie mamy i z czegoś musielibyśmy zabrać było to takie bardzo pouczające jak mówił,  
że potrzebował 92 a chociaż nawet 50 to dla Komisji Budżetowej są to potrzeby jak kropla wże potrzebował 92 a chociaż nawet 50 to dla Komisji Budżetowej są to potrzeby jak kropla w  
morzu, ale ta suma 50 jest realna do naszych możliwości,  bo tutaj radny Kołodyński o strażymorzu, ale ta suma 50 jest realna do naszych możliwości,  bo tutaj radny Kołodyński o straży  
mówi, bo te straże mieli Zasze dobre notowania wśród radnych tak, jaki zabytki czy kościoły tomówi, bo te straże mieli Zasze dobre notowania wśród radnych tak, jaki zabytki czy kościoły to   
tak  jak  z  samochodem,  że  zabierzemy  a  w  przyszłym roku  dołożymy  więcej  i  myślę,  że  wtak  jak  z  samochodem,  że  zabierzemy  a  w  przyszłym roku  dołożymy  więcej  i  myślę,  że  w  
przyszłym roku się dołoży z nadwyższki z reguły w ciągu roku się zwiększą. Chciałem zauważyćprzyszłym roku się dołoży z nadwyższki z reguły w ciągu roku się zwiększą. Chciałem zauważyć  
fundusze rad sołeckich już w tej  chwili  pracują z poważnym budżetem, ale  tu jest  dołożonefundusze rad sołeckich już w tej  chwili  pracują z poważnym budżetem, ale  tu jest  dołożone  
sołectwo Węgorzyno w ciągu roku tutaj też są przenoszenia na sadzenie drzew czy sprzątanie isołectwo Węgorzyno w ciągu roku tutaj też są przenoszenia na sadzenie drzew czy sprzątanie i  
tego nie przerzucać tutaj jeszcze będzie dyskusja na komisji. Do swojej działki nie widzę tutaj natego nie przerzucać tutaj jeszcze będzie dyskusja na komisji. Do swojej działki nie widzę tutaj na  
budowę świetlicy w Ginawie tu są przewidziane remonty, ale takie różne groszowe i na komisjibudowę świetlicy w Ginawie tu są przewidziane remonty, ale takie różne groszowe i na komisji   
będę tutaj próbował te pieniądze znaleźć, bo na to będzie trzeba się przygotować technicznie ibędę tutaj próbował te pieniądze znaleźć, bo na to będzie trzeba się przygotować technicznie i  
jeszcze,  czego w tym budżecie nie ma, co musimy jeszcze  znaleźć,  czyli  50 tys.  na Runowo,jeszcze,  czego w tym budżecie nie ma, co musimy jeszcze  znaleźć,  czyli  50 tys.  na Runowo,  
Mielno, Winniki, Kraśnik tam też trzeba pomóc w renowacji to już mamy koło stówy i trzeba toMielno, Winniki, Kraśnik tam też trzeba pomóc w renowacji to już mamy koło stówy i trzeba to  
trzeba skąd zabrać, ale my jeszcze ich nigdzie nie przydzielili i w tym duchu jakby były jeszczetrzeba skąd zabrać, ale my jeszcze ich nigdzie nie przydzielili i w tym duchu jakby były jeszcze  
jakieś uwagi do komisji to ja zapisuje jakieś uwagi do komisji to ja zapisuje 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – jeszcze kilka słów omówienia, co radni mają przed sobą, proszę zauważyć, że – jeszcze kilka słów omówienia, co radni mają przed sobą, proszę zauważyć, że  
dochody się zmniejszyły, choć relatywnie zwiększyły się o 100 tys. w porównaniu do ubiegłegodochody się zmniejszyły, choć relatywnie zwiększyły się o 100 tys. w porównaniu do ubiegłego  
roku i zmniejszyły się nam subwencje i  podatek rolny w związku ze zmianą stawki następnieroku i zmniejszyły się nam subwencje i  podatek rolny w związku ze zmianą stawki następnie  
musieliśmy  z  własnych  dochodów  200  tys.  na  rady  sołeckie  dopiero  później  po  wykonaniumusieliśmy  z  własnych  dochodów  200  tys.  na  rady  sołeckie  dopiero  później  po  wykonaniu  
dostaniemy  refundacji  30%.  W  założeniach  do  budżetu  Rada  uchwaliła,  podwyższki  dladostaniemy  refundacji  30%.  W  założeniach  do  budżetu  Rada  uchwaliła,  podwyższki  dla  
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pracowników samorządowych o 9% natomiast my z Panią Skarbnik układając budżet i widząc, żepracowników samorządowych o 9% natomiast my z Panią Skarbnik układając budżet i widząc, że  
ten budżet się nie zamyka zmniejszyliśmy podwyższki z 9 na 3 % i od września i to nie jest tak, żeten budżet się nie zamyka zmniejszyliśmy podwyższki z 9 na 3 % i od września i to nie jest tak, że   
my szukamy gdzieś indziej oszczędności czy z innych działów tylko oszczędzamy na sobie namy szukamy gdzieś indziej oszczędności czy z innych działów tylko oszczędzamy na sobie na  
administracji w urzędzie. Oświata ma zagwarantowaną podwyższę raz w roku i w przyszłym rokuadministracji w urzędzie. Oświata ma zagwarantowaną podwyższę raz w roku i w przyszłym roku  
7% od września na płace wydaliśmy 1.127.000 a w tym roku jest zaplanowane 1.174.000 to jest7% od września na płace wydaliśmy 1.127.000 a w tym roku jest zaplanowane 1.174.000 to jest  
naprawdę żaden wzrost, więc te czynności poczyniliśmy na sobie. Najważniejsze inwestycje, jakienaprawdę żaden wzrost, więc te czynności poczyniliśmy na sobie. Najważniejsze inwestycje, jakie  
będą  realizowane  to  możemy  być  bardzo  zadowoleni,  bo  to  jest  oczyszczalnia  ścieków  zbędą  realizowane  to  możemy  być  bardzo  zadowoleni,  bo  to  jest  oczyszczalnia  ścieków  z  
funduszu norweskiego,  kanaliza  i  można w końcu powiedzieć,  że  ta  kadencja  zakończy  to afunduszu norweskiego,  kanaliza  i  można w końcu powiedzieć,  że  ta  kadencja  zakończy  to a  
termomodernizacja,  które są  na terenie Gminy Węgorzyno w 2011 będą świetlice  i  droga natermomodernizacja,  które są  na terenie Gminy Węgorzyno w 2011 będą świetlice  i  droga na  
Gardno złożony wniosek na przyszły rok do RPO już nie mówię o takich małych rzeczach jakGardno złożony wniosek na przyszły rok do RPO już nie mówię o takich małych rzeczach jak  
przyłącza gazowe kwoty są na razie w budżecie zamarkowane 20 tys. na przyłącza, bo będziemyprzyłącza gazowe kwoty są na razie w budżecie zamarkowane 20 tys. na przyłącza, bo będziemy  
chcieli włożyć w termo i jeżeli będzie wydatek zgodny z termo to zrefundowany i jeszcze mamychcieli włożyć w termo i jeżeli będzie wydatek zgodny z termo to zrefundowany i jeszcze mamy  
na  remonty  dróg  nie  wiem  czy  zauważyliście  Państwo  80%  fakt,  że  w  ciągu  roku  jeszczena  remonty  dróg  nie  wiem  czy  zauważyliście  Państwo  80%  fakt,  że  w  ciągu  roku  jeszcze  
zwiększamy te wydatki, bo właśnie w ciągu roku przybywa tych pieniędzy, bo wzrastają dotacje izwiększamy te wydatki, bo właśnie w ciągu roku przybywa tych pieniędzy, bo wzrastają dotacje i  
wtedy  można  dodawać  do  zadania.  Chciałabym  zwrócić  Państwu  uwagę  na  oświatę  w  tymwtedy  można  dodawać  do  zadania.  Chciałabym  zwrócić  Państwu  uwagę  na  oświatę  w  tym  
budżecie na przyszły rok jest zaplanowane, że dołożymy do zadań 450 tys. w 2009 planowaliśmybudżecie na przyszły rok jest zaplanowane, że dołożymy do zadań 450 tys. w 2009 planowaliśmy  
523 nie wiem czy to jest skutek, bo też ponosimy koszty funkcjonowania obiektów, bo przecież523 nie wiem czy to jest skutek, bo też ponosimy koszty funkcjonowania obiektów, bo przecież  
nie  zamknęliśmy ich  na  kłódkę  działają  tam punkty  przedszkolne  są  dofinansowane  z  unii  inie  zamknęliśmy ich  na  kłódkę  działają  tam punkty  przedszkolne  są  dofinansowane  z  unii  i   
opłacenie palacza to jest z budżetu gminy i na zero jeszcze nie wyszliśmy, ale już proszę Państwaopłacenie palacza to jest z budżetu gminy i na zero jeszcze nie wyszliśmy, ale już proszę Państwa  
jest ponad sto tysięcy mniej na oświatę i na komisji byli dyrektorzy i stwierdzili, że mają wszystkiejest ponad sto tysięcy mniej na oświatę i na komisji byli dyrektorzy i stwierdzili, że mają wszystkie  
budżety oświatowe mają w swoich budżetach zagwarantowane, więc cały czas prowadzimy, abybudżety oświatowe mają w swoich budżetach zagwarantowane, więc cały czas prowadzimy, aby  
te wydatki były racjonalne. Dowożenie uczniów do szkoły pół miliona. Utrzymanie przedszkolate wydatki były racjonalne. Dowożenie uczniów do szkoły pół miliona. Utrzymanie przedszkola  
zadaniem  własnym  Gminy  jest  my  musimy  zabezpieczyć  pieniądze  na  bardzo  dużo  zadańzadaniem  własnym  Gminy  jest  my  musimy  zabezpieczyć  pieniądze  na  bardzo  dużo  zadań  
własnych i priorytet to inwestycji  i 31% wydatki inwestycyjne i nikt nie powie, że przejadamywłasnych i priorytet to inwestycji  i 31% wydatki inwestycyjne i nikt nie powie, że przejadamy  
pieniądze, bo budżet jest bardzo dobre. pieniądze, bo budżet jest bardzo dobre. 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz mam jeszcze pytanie odnośnie wydatków – Pani Burmistrz mam jeszcze pytanie odnośnie wydatków  
inwestycyjnych na przebudowę i  odwodnienie  drogi  Gardno tam jest  taka kwota,  która mnieinwestycyjnych na przebudowę i  odwodnienie  drogi  Gardno tam jest  taka kwota,  która mnie  
przeraża 853 tys. przeraża 853 tys. 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tak zgodnie z kosztorysem inwestorskim do projektu  – tak zgodnie z kosztorysem inwestorskim do projektu 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale my żeśmy zrobili za ok. 250 i nie pamiętam ile ona tam – ale my żeśmy zrobili za ok. 250 i nie pamiętam ile ona tam  
miała kilometrów miała kilometrów 

Pani BurmistrzPani Burmistrz –bo tutaj mamy budowę drogi i  dochodzimy do wsi do przystanku i mamy –bo tutaj mamy budowę drogi i  dochodzimy do wsi do przystanku i mamy  
drogę brukową natomiast  dalej  droga jest  poprowadzona w kółeczku bo w części  droga jestdrogę brukową natomiast  dalej  droga jest  poprowadzona w kółeczku bo w części  droga jest  
budowana z drogi asfaltowej dlatego jest taki kosztbudowana z drogi asfaltowej dlatego jest taki koszt

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale my będziemy przebudowywać ten bruk  – ale my będziemy przebudowywać ten bruk 

Pani BurmistrzPani Burmistrz –ja już nie pamiętam czy bruk jest do przełożenia czy asfalt tam gdzie kończy –ja już nie pamiętam czy bruk jest do przełożenia czy asfalt tam gdzie kończy  
się asfalt i zaczyna się bruk koło przystanku i wyjazd koło kościoła także to jest budowa w częścisię asfalt i zaczyna się bruk koło przystanku i wyjazd koło kościoła także to jest budowa w części   
nowej drogi i dlatego jest taki kosztnowej drogi i dlatego jest taki koszt

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –są jeszcze jakieś inne pytania lub wnioski? Radny Mazuro –są jeszcze jakieś inne pytania lub wnioski? Radny Mazuro  
proszę proszę 

Radny MazuroRadny Mazuro – w temacie nowego uchwalenia budżetu czy trzeba wpisać o poręczeniu, bo – w temacie nowego uchwalenia budżetu czy trzeba wpisać o poręczeniu, bo  
poręczamy w tym roku, bo poręcznie w przyszłym roku będzie jeszcze trwać poręczamy w tym roku, bo poręcznie w przyszłym roku będzie jeszcze trwać 
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Pani SkarbnikPani Skarbnik – to uchwalone w grudniu jest kalendarzowe rok jest ważne  – to uchwalone w grudniu jest kalendarzowe rok jest ważne 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – czy jeszcze są jakieś wnioski do nowego projektu budżetu? – czy jeszcze są jakieś wnioski do nowego projektu budżetu?  
Radna KamińskaRadna Kamińska

Radna KamińskaRadna Kamińska – mam pytanie do Pani Skarbnik pomoc społeczna te wnioski, co są zapisane – mam pytanie do Pani Skarbnik pomoc społeczna te wnioski, co są zapisane  
pewnie  Pani  je  przewertowała  kilka  razy  czy  to są  konieczne  rzeczy  tak  ogólnie  kwotę,  jakąpewnie  Pani  je  przewertowała  kilka  razy  czy  to są  konieczne  rzeczy  tak  ogólnie  kwotę,  jaką  
dajemy to prawie cztery miliony i teraz nie wchodzę w wynagrodzenia, bo to muszą być tylkodajemy to prawie cztery miliony i teraz nie wchodzę w wynagrodzenia, bo to muszą być tylko  
teraz mi chodzi o te świadczenia pomocy osobą uprawnionym do alimentów to są te pieniądze,teraz mi chodzi o te świadczenia pomocy osobą uprawnionym do alimentów to są te pieniądze,  
które dostaniemy z powrotemktóre dostaniemy z powrotem

Pani SkarbnikPani Skarbnik – to są zadania zlecone to są dotacje, które gmina dostaje  – to są zadania zlecone to są dotacje, które gmina dostaje 

Radna KamińskaRadna Kamińska – tutaj gmina nic nie dokłada a w którym dziale dokłada  – tutaj gmina nic nie dokłada a w którym dziale dokłada 

Pani SkarbnikPani Skarbnik – na stronie 37 pkt. 3 gmina dokłada na zasiłki i zadania własne jedynka jest z – na stronie 37 pkt. 3 gmina dokłada na zasiłki i zadania własne jedynka jest z  
budżetu gminy i dokłada 170 tys. budżetu gminy i dokłada 170 tys. 

Radna KamińskaRadna Kamińska –podsumować  wszystkie  te  kwoty  to  gmina  też  dużo daje  więcej  czy  na –podsumować  wszystkie  te  kwoty  to  gmina  też  dużo daje  więcej  czy  na  
oświatę i teraz patrzcie Państwo Panie prosiły przed chwilą o poręczenie, bo chcą pracować aoświatę i teraz patrzcie Państwo Panie prosiły przed chwilą o poręczenie, bo chcą pracować a  
gdzie są ci pracownicy, co stoją po zasiłki, bo teraz tak ludzie nie chcą pracować a po zasiłki tak igdzie są ci pracownicy, co stoją po zasiłki, bo teraz tak ludzie nie chcą pracować a po zasiłki tak i   
tak się teraz dużo w to pieniędzy daje może ruszmy ten cały interes żeby to kontrolować i możetak się teraz dużo w to pieniędzy daje może ruszmy ten cały interes żeby to kontrolować i może  
tyle pieniędzy nie trzeba tyle pieniędzy nie trzeba 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz proszę, proszę o spokój – Pani Burmistrz proszę, proszę o spokój

Pani BurmistrzPani Burmistrz – ja tu się zgadzam z radą Kamińską bardzo dużo pieniędzy idzie na opiekę i – ja tu się zgadzam z radą Kamińską bardzo dużo pieniędzy idzie na opiekę i   
teraz  nie  umiemy  powiedzieć  czy  to  jest  potrzebne  czy  może  są  to  pieniądze  nadmiernieteraz  nie  umiemy  powiedzieć  czy  to  jest  potrzebne  czy  może  są  to  pieniądze  nadmiernie  
wydawane myśmy już próbowały z Panią kierownik różnych sposobów na przykład jak ktoś dwawydawane myśmy już próbowały z Panią kierownik różnych sposobów na przykład jak ktoś dwa  
razy  odmówi  pracy  to  ogranicza  mu się  zasiłki,  bo  czasami  jest  tak,  że  nie  można  rodzinyrazy  odmówi  pracy  to  ogranicza  mu się  zasiłki,  bo  czasami  jest  tak,  że  nie  można  rodziny   
pozbawić pomocy z zasiłku, bo ucierpią na tym dzieci na przykład dostanie mniejszy o 50 zł tenpozbawić pomocy z zasiłku, bo ucierpią na tym dzieci na przykład dostanie mniejszy o 50 zł ten  
zasiłek żeby były jakieś bodźce do podjęcia tej pracy i jak się czasem tak podliczy te wszystkiezasiłek żeby były jakieś bodźce do podjęcia tej pracy i jak się czasem tak podliczy te wszystkie  
zasiłki to będzie tak około 2 czy 3 tys. i tutaj ma Pani radna rację, bo tą kwotę można zmniejszyćzasiłki to będzie tak około 2 czy 3 tys. i tutaj ma Pani radna rację, bo tą kwotę można zmniejszyć  
i zobaczyć, kto przyjdzie z krzykiem czy ten, co od lat nie potrafi znaleźć pracy czy ten, co mai zobaczyć, kto przyjdzie z krzykiem czy ten, co od lat nie potrafi znaleźć pracy czy ten, co ma  
biedną rodzinę i zobaczymy jak to zadziała biedną rodzinę i zobaczymy jak to zadziała 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, bardzo proszę radna Kamińska –dziękuję, bardzo proszę radna Kamińska

Radna  KamińskaRadna  Kamińska –  powiem  tak  jeszcze  jedna  sprawa  bliska  mojemu  sercu,  bo  szukamy –  powiem  tak  jeszcze  jedna  sprawa  bliska  mojemu  sercu,  bo  szukamy  
pieniędzy w budżecie i ja chciałabym, aby to stało się dzisiaj, bo uchwała budżetowa z kilka dnipieniędzy w budżecie i ja chciałabym, aby to stało się dzisiaj, bo uchwała budżetowa z kilka dni  
będzie głosowana wniosków jest kilka, ale chodzi o to ja tu patrzę kolega mój mówi skromniebędzie głosowana wniosków jest kilka, ale chodzi o to ja tu patrzę kolega mój mówi skromnie  
sport  gmina  wydała  prawie  500  tys.,  czyli  kolejny  obiekt  sportowy  i  być  może  te  pieniądzesport  gmina  wydała  prawie  500  tys.,  czyli  kolejny  obiekt  sportowy  i  być  może  te  pieniądze  
zmniejszyć, bo młodzież ma się gdzie bawić i ja bym powiedziała tak, że może ze sportu by sięzmniejszyć, bo młodzież ma się gdzie bawić i ja bym powiedziała tak, że może ze sportu by się  
trochę więcej uciąć, bo efekty nie są marne, ale opłakane bym powiedziała, czyli jaka praca takatrochę więcej uciąć, bo efekty nie są marne, ale opłakane bym powiedziała, czyli jaka praca taka  
płaca i ja tutaj efektów nie widzępłaca i ja tutaj efektów nie widzę

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli nie ma innych wniosków pierwsze czytanie uważam za – jeśli nie ma innych wniosków pierwsze czytanie uważam za  
wyczerpane. Przechodzimy do kolejnego punktu odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnychwyczerpane. Przechodzimy do kolejnego punktu odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych  
oraz interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach oraz interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 
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Odpowiedź  Pani  Burmistrz  na  sesjiOdpowiedź  Pani  Burmistrz  na  sesji –  Pan  radny  Kłosiński  remont  drogi  z  udziałem –  Pan  radny  Kłosiński  remont  drogi  z  udziałem  
Nadleśnictwa  to  sprawdzę  czy  faktycznie  tak  jest.  Radny  Kaliciński  studzienka  zamarzniętaNadleśnictwa  to  sprawdzę  czy  faktycznie  tak  jest.  Radny  Kaliciński  studzienka  zamarznięta  
zleciliśmy to do wykonania na pewno będzie w najbliższych dniach usunięte a żeby nie byłozleciliśmy to do wykonania na pewno będzie w najbliższych dniach usunięte a żeby nie było  
zagrożenia to będzie posypane piaskiem. Przystanki tutaj pytała Pan radny Mazuro są zamówionezagrożenia to będzie posypane piaskiem. Przystanki tutaj pytała Pan radny Mazuro są zamówione  
Ginawa,  Węgorzynko,  Wiewiecko  i  czwarty  mamy  je  zamówione  i  będą  do  końca  rokuGinawa,  Węgorzynko,  Wiewiecko  i  czwarty  mamy  je  zamówione  i  będą  do  końca  roku  
zamontowane.  Pani  radna  Kamińska  interpelacja  w  sprawie  śmieci  strażnik  właśnie  wraca  zzamontowane.  Pani  radna  Kamińska  interpelacja  w  sprawie  śmieci  strażnik  właśnie  wraca  z  
chorobowego i będzie za kilka dni tylko je się zastanawiam czy to w ogóle jest wykonalne, alechorobowego i będzie za kilka dni tylko je się zastanawiam czy to w ogóle jest wykonalne, ale  
przyjrzymy się sprawie. Pan radny Hlib plaża w Mieszewie wrócę do sprawy i  spotkam się zprzyjrzymy się sprawie. Pan radny Hlib plaża w Mieszewie wrócę do sprawy i  spotkam się z   
nadleśniczym, bo wniosek jest złożony i jakoś nie możemy tej sprawy zakończyć zamknąć. Pannadleśniczym, bo wniosek jest złożony i jakoś nie możemy tej sprawy zakończyć zamknąć. Pan  
radny  Cierpisz  zabudowa  rekreacyjna  nad  jeziorem  Woświn  i  tu  chcę  radnego  zmartwić,  żeradny  Cierpisz  zabudowa  rekreacyjna  nad  jeziorem  Woświn  i  tu  chcę  radnego  zmartwić,  że  
zarówno w poprzednim planie zagospodarowania przestrzennego jak i studium jezioro Woświnzarówno w poprzednim planie zagospodarowania przestrzennego jak i studium jezioro Woświn  
ma określoną strefy gdzie można realizować zabudowę rekreacyjną i te strefy zostały określone nama określoną strefy gdzie można realizować zabudowę rekreacyjną i te strefy zostały określone na  
Cieszynie właśnie tam gdzie mamy te kompleksy domków i w Trzebawiu natomiast pozostałeCieszynie właśnie tam gdzie mamy te kompleksy domków i w Trzebawiu natomiast pozostałe  
grunty są rolne i w jednym studium i w drugim planiści  nie zgodzili  się na zmianę funkcji  zgrunty są rolne i w jednym studium i w drugim planiści  nie zgodzili  się na zmianę funkcji  z  
rolnych na rekreację i w tej chwili, co robią rolnicy, że dzielą i sprzedają a one nigdy nie będąrolnych na rekreację i w tej chwili, co robią rolnicy, że dzielą i sprzedają a one nigdy nie będą   
rekreacyjne i nie będzie można tam się nigdy wybudować. Ja tam byłam ostatnio w wakacje torekreacyjne i nie będzie można tam się nigdy wybudować. Ja tam byłam ostatnio w wakacje to  
fetor  z  wszystkich  działek  w  okolicy  wiec  nie  wiem,  kto  będzie  chciał  na  tych  działkachfetor  z  wszystkich  działek  w  okolicy  wiec  nie  wiem,  kto  będzie  chciał  na  tych  działkach  
wypoczywać i tutaj Oświno, co Pan radny podaje oni tam maja strefę rekreacyjną u nas jest tylkowypoczywać i tutaj Oświno, co Pan radny podaje oni tam maja strefę rekreacyjną u nas jest tylko  
Trzebawie i  Cieszyno i  to tylko pewne enklawy są zrobione wtedy byli  Państwo Traczowie iTrzebawie i  Cieszyno i  to tylko pewne enklawy są zrobione wtedy byli  Państwo Traczowie i  
dyrekcja Ińskiego Parku jak to analizowaliśmy absolutnie nie wyrażają zgody, aby cały obszardyrekcja Ińskiego Parku jak to analizowaliśmy absolutnie nie wyrażają zgody, aby cały obszar  
jeziora Woświn był pod rekreację. Jezioro to nie znaczy, że jest dostęp z każdego metra ziemi.jeziora Woświn był pod rekreację. Jezioro to nie znaczy, że jest dostęp z każdego metra ziemi.  
Pan sołtys Mielna przedyskutuje to z Panem Makarskim na pewno jak wpłynie Państwa wniosekPan sołtys Mielna przedyskutuje to z Panem Makarskim na pewno jak wpłynie Państwa wniosek  
to  będziemy  się  zastanawiać.  Pani  sołtys  z  Kraśnika  droga  powiatowa  przekażemy.  Panito  będziemy  się  zastanawiać.  Pani  sołtys  z  Kraśnika  droga  powiatowa  przekażemy.  Pani  
Przewodnicząca sprawa Jagiellońskiej na piśmie zostanie przedstawiona Przewodnicząca sprawa Jagiellońskiej na piśmie zostanie przedstawiona 

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  punkt  informacje  Przewodniczącego  Rady  o –  kolejny  punkt  informacje  Przewodniczącego  Rady  o  
działaniach miedzy sesyjnych podpisywanie  uchwał przyjmowanie  interpelacji  to zwykłe mojedziałaniach miedzy sesyjnych podpisywanie  uchwał przyjmowanie  interpelacji  to zwykłe moje  
zadania co miesiąc je wykonuje oprócz tego mam obowiązek brać udział w uroczystościach nazadania co miesiąc je wykonuje oprócz tego mam obowiązek brać udział w uroczystościach na  
terenie naszej gminy i poza naszą gminą i przejdę do wolnych wniosków i komunikatów Radaterenie naszej gminy i poza naszą gminą i przejdę do wolnych wniosków i komunikatów Rada  
Miejska dostaje życzenia od jednostek gminnych i dostaje zaproszenia na jasełka w poniedziałekMiejska dostaje życzenia od jednostek gminnych i dostaje zaproszenia na jasełka w poniedziałek  
21 odbędą się  jasełka  w punktach przedszkolnych i  w innych szkołach na których radni  też21 odbędą się  jasełka  w punktach przedszkolnych i  w innych szkołach na których radni  też  
zostali  zaproszeni.  Z  komunikatów  chciałam  zakomunikować,  że  stowarzyszenie  „lepszezostali  zaproszeni.  Z  komunikatów  chciałam  zakomunikować,  że  stowarzyszenie  „lepsze  
Runowo” o godzinie 18 ma spotkanie i  chciałabym wszystkim Państwu złożyć z okazji  świątRunowo” o godzinie 18 ma spotkanie i  chciałabym wszystkim Państwu złożyć z okazji  świąt  
chciałabym  życzyć  z  okazji  świąt  zdrowych,  wesołych  świąt.  Pani  Burmistrz  jeszcze  chciałachciałabym  życzyć  z  okazji  świąt  zdrowych,  wesołych  świąt.  Pani  Burmistrz  jeszcze  chciała  
zabrać głoszabrać głos

Pani BurmistrzPani Burmistrz – chciałabym pochwalić Gminę Węgorzyno Zagroda Państwa Saków uzyskało – chciałabym pochwalić Gminę Węgorzyno Zagroda Państwa Saków uzyskało  
pierwsze miejsce w ogólnopolskim konkursie Eurozagroda i Państwo Sak zostali zaproszeni napierwsze miejsce w ogólnopolskim konkursie Eurozagroda i Państwo Sak zostali zaproszeni na  
wręczenie nagród w moim imieniu była Pani Zofia Makarec były w Warszawie i miło nam, że wwręczenie nagród w moim imieniu była Pani Zofia Makarec były w Warszawie i miło nam, że w  
Polskę poszło, że najpiękniejsza Eurozagroda znajduje się w Gminie Węgorzyno informacja jestPolskę poszło, że najpiękniejsza Eurozagroda znajduje się w Gminie Węgorzyno informacja jest  
na naszej stronie na naszej stronie 

Radna  KamińskaRadna  Kamińska –  Pani  Przewodnicząca  tak  lakonicznie  zaprosiła  a  ja  chciałam  bardzo –  Pani  Przewodnicząca  tak  lakonicznie  zaprosiła  a  ja  chciałam  bardzo  
zaprosić do Runowa do szkoły gdyż Rada rodziców w trakcie jasełek organizuje kiermasz bardzozaprosić do Runowa do szkoły gdyż Rada rodziców w trakcie jasełek organizuje kiermasz bardzo  
dużo dzieci z rodzicami zrobiło różnych stroików świątecznych i wiele rożnych rzeczy, bo to sądużo dzieci z rodzicami zrobiło różnych stroików świątecznych i wiele rożnych rzeczy, bo to są  
rzeczy tanie i fajnerzeczy tanie i fajne

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli moja wypowiedź była lakoniczna to jeszcze chciałabym – jeśli moja wypowiedź była lakoniczna to jeszcze chciałabym  
dodać,  że  klub  radnych gmina dla  mieszkańców organizuje  w niedzielę  podczas  uroczystościdodać,  że  klub  radnych gmina dla  mieszkańców organizuje  w niedzielę  podczas  uroczystości  
podczas konsekracji kościoła w Ginawie wręczył ufundowany przez klub popiersie Jana Pawła IIpodczas konsekracji kościoła w Ginawie wręczył ufundowany przez klub popiersie Jana Pawła II  
i chyba to wszystko z komunikatów i wniosków. Zamykam XXXVII sesją Rady Miejskiej.i chyba to wszystko z komunikatów i wniosków. Zamykam XXXVII sesją Rady Miejskiej.
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Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 28 ponumerowanych stron oraz 7 załączników.Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 28 ponumerowanych stron oraz 7 załączników.  
Na tym protokół zakończono i podpisano.Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej
Monika KuźmińskaMonika Kuźmińska

Sporządziła:Sporządziła:
Anna AdamówAnna Adamów
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